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صفحه 1 را بخوانید

گروه خبر // استاندار هرمزگان قیمت ارائه شده برای 
ســرویس مدارس و افزایش 70 تــا 80 درصدی نرخ 
سرویس مدارس را غیرعادلانه دانست و تصویب نرخ را 

منوط به کاهش و ارائه در جلسه بعد اعلام کرد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، مهدی دوســتی ، در جلســه 
 شورای ترافیک استان که با دستور کار بررسی آخرین شرایط 
آماده سازی سرویس ها و ایمن سازی مسیر منتهی به مدارس 
برگزارشــد، گفت: قیمت ارائه شده برای سرویس مدارس و 
افزایش 70 تا 80 درصدی نرخ ســرویس مدارس را قبول 
نــدارم و آن را غیرعادلانه می دانم. وی با اشــاره به میزان 
افزایش 20 درصدی حقوق، افزود: باید به فکر مردم باشید 
 و براساس کانون های جمعیتی و تردد دانش آموزان از ظرفیت 
خدمات رســانی حمل و نقل عمومی برای کاهش تقاضای 

سرویس و از سوی دیگر کاهش نرخ سرویس استفاده شود و 
فرمانداران نیز اجازه ندارند چنین افزایش نرخی را تأیید کنند. 
استاندار هرمزگان با تأکید بر اینکه ما موظف هستیم برای همه و 
به میزان مورد نیاز سرویس با قیمت مناسب فراهم کنیم، گفت: 
در تعیین نرخ نهایی سرویس مدارس  باید نرخ تورم و میزان 
افزایش حقوق در نظر گرفته و سپس افزایش معقولی اعلام 
شود.وی ارائه بسته حمایتی پیشنهادی برای رانندگان سرویس 
 را مهم برشــمرد و تصریح کرد: جایگاه ویژه سوخت گیری 
 ســرویس های مدارس برای کم کــردن معطلی رانندگان 
می تواند بخشی از این بسته پیشنهادی باشد.دوستی در ادامه 
با تأکید بر لزوم ایمن ســازی مسیر تردد سرویس مدارس 
نیز گفت: در ســاعات عبور و مرور ســرویس مدارس به 
هیچ وجــه نباید اجازه تردد خودروهای ســوخت بر داده 

شــود و مسیر تردد سرویس ها بایســتی ایمن سازی شود 
این مســئله تعهد و تکلیف فرمانداران است. وی با تاکید بر 
اینکه متاســفانه بخشی از ســرویس مدارس در بشاگرد و 
سندرک به وســیله وانت انجام می شود، اظهار داشت:  باید 
تا حد توان تلاش کرد هیچ وانتی به عنوان سرویس مدارس 
 فعالیت نکند اما در صورتــی که به دلایل مختلف از جمله 
صعب العبور بودن مســیرها از وانت اســتفاده شد باید این 
خودروها برای حضور دانش آموزان ایمن ســازی شــوند 
تا خطــری آنها را تهدید نکند. دراین نشســت بر ثبت نام 
دانش آموزان متقاضی سرویس و رانندگان در سامانه سپند، 
شــناور شدن ساعات شــروع یا پایان کار مدارس ابتدایی 
همچنین آشکارســازی علائم راهنمایی و رانندگی و تردد 

دانش آموزان  نیز تأکید شد.

مخالفت استاندار با افزایش مخالفت استاندار با افزایش 8080 درصدی نرخ سرویس مدارس  درصدی نرخ سرویس مدارس 

خودروها را تحویل دهید، بعد ثبت نام جدید کنید خودروها را تحویل دهید، بعد ثبت نام جدید کنید 
صفحه 2 را بخوانید

گــروه خبــر // حجت الاســلام 
دیدار  در  والمســلمین عبادی زاده 
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان 
معاونین  اعضای شورای  و  هرمزگان 
این اداره کل که در دفتر امام جمعه 
بندرعباس برگزار شــد، راه اندازی 
هنرستان های مهارت محور را یکی 
از مطالبــات دیرینه خــود عنوان 
کــرد و اظهار کــرد: راه اندازی این 
اقدامی  صنایع  جوار  هنرستان های 
ارزشمند محسوب می شود و این امر 
می تواند نقش مهم و تاثیرگذاری در 
روند توسعه استان هرمزگان ایفا کند.

   بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ وی با 
ذکر این نکته کــه صنایع باید حمایت 
خود از هنرســتان ها را افزایش دهند، 
عنوان کرد: توسعه کمی و کیفی سازی 
هنرســتان های جوار صنایــع باید به 

مــرور زمان پیگیری شــود؛ اما اصل 
این موضوع کــه چنین حرکت بزرگی 
در راستای تربیت نیروی انسانی شکل 
گرفته است، اتفاق مبارکی است.نماینده 
ولی فقیه در اســتان هرمزگان، با ذکر 

این نکته که سطح توقعات از معلمین و 
سیستم آموزش و پرورش کشور بسیار 
بالاست، تصریح کرد: سهم آموزش و 
پرورش در گام دوم انقلاب اسلامی و 
تمدن سازی از اهمیت ویژه ای برخوردار 
اســت و معلمان و سیســتم آموزشی 
باید به اهمیــت کار خود پــی ببرد.

عبادی زاده  والمسلمین  حجت الاسلام 
خاطرنشان کرد: بزرگ ترین آسیب در 
بخش سیستم آموزش و پرورش کشور، 
سیاست زدگی است و اگر دچار مسائل 
سیاسی شــود باعث بروز چالش های 

جدی خواهد شد.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان تاکید کرد  

افزایش حمایت صنایع هرمزگان از هنرستان های جوار 

7 ورزشی
احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس :

رنجبریان یک مدیر کاربلد
 برای فوتبال هرمزگان است

دریا گزارش می دهد

زینب 
شکوه

8 گزارش



خبری  2
دوشنبه 19 شهریور   1403

5 ربیع الاول 1446

سال بیست و سوم شماره 4532

سرمقاله

گروه خبر // حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده 
در دیدار مدیــرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان 
هرمزگان و تعاونی های برتر اســتان که به مناسبت هفته 
تعاونی در دفتر امام جمعه بندرعباس برگزار شد، با اشاره 
به نظام های اقتصادی حاکم بر جهان، اظهار کرد: پیش از 
فروپاشی شوروی ۲ تفکر کمونیسم و لیبرالیسم در جهان 
وجود داشــت و دنیا نیز تمرکز خود را بر روی این ۲ نوع 
تفکر قرار داده بود که پس از فروپاشــی شوروی تکیه بر 

اقتصاد دولتی کم رنگ تر شد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی، با اشاره به نگاه اسلام به اقتصاد، 
عنوان کرد: اسلام اقتصاد تکیه بر بخش خصوصی و اقتصاد تکیه 
بر دولت در قسمت هایی خاص را مورد تائید قرار داده است اما 
تناسبت این 2 امر در بخش های مختلف با یکدیگر متفاوت است 
به عنوان مثال برخی از کشــورها حوزه امنیت را نیز به بخش 

خصوصی واگذار کرده اند که مورد پذیرش اسلام نیست.نماینده 
ولی فقیه در استان هرمزگان تصریح کرد: اسلام بخش سومی را 
برای اقتصاد نیز در نظر گرفته است که در آن اقتصاد تعاونی ها میان 
اقتصاد بخش خصوصی و اقتصاد بخش دولتی قرار گرفته است و 
نوع نگاه متوازنی را در رابطه با اقتصاد ارائه می کند.حجت الاسلام 
والمسلمین عبادی زاده، شاکله تعاونی ها را متکی به حضور مردم 
و جمع آوری ظرفیت های مردمی دانست و خاطرنشان کرد: دنیای 
غرب معمولا از سرمایه داران کلان در اهداف اقتصادی حمایت 
می کنند و از سرمایه گذاران خرد نیز استفاده نمی شود که نتیجه نیز 
این می شود که ۹8 درصد سرمایه این کشور در دست 2 درصد 
سرمایه داران است. اما هدف از تعاونی ها بهره گیری حداکثری از 
ســرمایه های خرد و متوسط مردمی است.وی، مهم ترین وظیفه 
دولت را نظارت دانست و بیان کرد: دولت باید برای جلوگیری 
از سلب اعتماد عمومی مردم نسبت به تعاونی ها از بروز تخلفات 

با ابزارهای نظارتی جلوگیری کنــد اما این نظارت نباید منجر 
به دخالت به امور تعاونی ها شــود.نماینده ولی فقیه در اســتان 
هرمزگان، با اشاره به سه عنصر تولید، توزیع و مصرف در اقتصاد، 
تشریح کرد: در هر سه بخش اقتصادی به ویژه در بخش تولیدی 
امکان فعالیت تعاونی ها وجود دارد.باید سرمایه های سرگردانی 
که در دســت مردم اســت، از طریق تعاونی می توان در خدمت 
تولید قرار گیرد.حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده، کلیدواژه 
رفع مشکلات اصلی کشور را تولید دانست و اظهار کرد: تعاونی ها 
باید ظرفیت های موجود در بخش تولید را شناسایی کنند و وارد 
میدان شوند.وی ابراز کرد: بروز برخی از چالش ها در بخش هایی 
از تعاونی ها باعث ســلب اعتماد از فعالیت تعاونی ها شده است 
که آسیب شناسی لازم برای جلت اعتماد عمومی مردم نسبت به 
تعاونی ها در دستور کار قرار گیرد.  نباید اجازه داد سرمایه اصلی 
تعاونی ها، یعنی اعتماد عمومی دچار خدشه شود.نماینده ولی فقیه 
در استان هرمزگان، ضمن تاکید بر لزوم ارائه آموزش های لازم 
در بخش تعاونی ها، افزود: دســتگاه قضایی باید برای کمک به 
تعاونی ها پای کار بیاید و اجازه ندهند برخی از افراد سودجو به 
اعتماد تعاونی ها لطمه بزنند.حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده، 
عنوان کرد: ظرفیت های اســتان هرمزگان باید احصاء شــود و 
تعاونی ها را باید به ســمت ظرفیت های استان سوق دهیم.  وی 
با ذکر این نکته که ســهم تعاونی ها از اقتصاد کشــور بسیار کم 
اســت، گفت: تعاونی ها برای لایه ها و حلقه های میانی اقتصاد 
 دیده شده اســت که اگر تقویت شود بخش اعظمی از جامعه از 
آن ســود می برند. یکی از وظایف تعاونی بهره گیری از ظرفیت 
طبقه متوســط و حلقه های میانی اقتصاد برای تقویت این قشر 

است.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان: 

فعالیت تعاونی ها به سمت ظرفیت های  هرمزگان سوق داده شود 

  متقاضیان و ثبت نام کنندگان زیادی در طرح سامانه یکپارچه خودرو 
 ثبت نام کرده انــد ، برخی حتی تمام هزینه خــودرو را واریز کرده اند 
 و خودروی شــان را هنوز تحویل نگرفته اند ؛ پاســخ مناســبی هم  از 
نمایندگی های برای زمان تحویل خودروی شان دریافت نمی کنند ، اما 
از آن طرف خودروســازان اقدام به ثبت نام جدید کرده اند که این سوال 
پیش می آید اگر که تــوان تولید خودرو را دارید، پس چرا خودروهای 
 قبلی را هنوز تحویل نداده اید و منطقی نیز این است که اول خودورهای 
ثبت نامی قبل را تحویل دهند و بعد ثبت نام جدید انجام شود. متاسفانه زمان 
 تحویل خودروها به درازا کشیده می شود که همین موضوع باعث افزایش 
قیمت های خودرو شــده و برخی از ثبت نام کنندگان بدلیل این افزایش 
قیمت که گاهی تا حدود دوبرابر نسبت به زمان ثبت نام نیز رسیده است، 
برای پرداخت وجه با مشــکل مواجه می شود که البته هیچ دلیل منطقی 
 برای افزایش قیمت تا این حد وجود ندارد. زمانی که مردم  خودروها را 
ثبت نام کردند و همان موقع ۱00میلیون تومان را هم بلوکه کردند و براساس 
قیمت اعلامی آن زمان برنامه ریزی کرده بودند، کســی تصورش را نمی 
کرد که الان قیمت ها اینقدر افزایش یابد. گرچه اعلام شده بود براساس 
قیمت روز خودروها تحویل خواهد شــد، اما کسی که در تابستان سال 
گذشته خودرویش را تحویل می گرفت ، فکرش را هم نمی کرد که اگر 
همین خودرو را بخواهد در سال جاری والان هزینه را واریز و خودرو را 
مدتی بعد تحویل بگیرید ، بایستی تا حدود دوبرابر هزینه پرداخت کند. در 
 این بخش ضرورت دارد قیمت ها بگونه ای افزایش سرسام آور نیابند که 
ثبت نام کنندگان با مشــکل در پرداخت مواجه شــوند.از آن  طرف باید 
دستگاه های نظارتی به خودروسازان تاکید کنند که اول تمام خودروهای 
ثبت نامی قبلی را تحویل دهید و مردم را معطل نگذارید و بعد برای ثبت نام 
خودروهای جدید اقدام کنید. موضوع دیگر اینکه وعده واردات خودروهای 
نو و کارکرده خارجی با همان قیمتی که دوســال قبل اعلام شده بود، اگر 
اجرایی شده بود، بطور حتم وضعیت بازار خودرو در کشور بهبود می یافت 
که البته مافیای خودرو اجازه تحقق آن را نداده و نخواهند داد . این موضوع 
باعث شد تا مردم مجبور شوند همچنان خودروی داخلی را که از لحاظ 
کیفیت هم مردم گلایه مند هســتند ، بخرند و از آن طرف در تصادفات به 
وضعیت کیفی خودروها توجه نشد و همواره تلاش شده عامل انسانی مقصر 
شناخته شود.رهبر معظم انقلاب نیز بارها از کیفیت تولیدات خودروسازان 
داخلی اظهار نارضایتی داشته و لزوم جلب رضایت مصرف کنندگان را مورد 
تاکید قرار داده اند که انتظــار می رود در دولت چهاردهم به حوزه تولید 
باکیفیت خودرو در کشور و نوع ثبت نام ها و نظارت بر زمان تحویل و قیمت 
خودروها بیش از پیش توجه شود. بایستی خودروهای با کیفیت و بامصرف 
کمتر ســوخت در کشور تولید شود تا رضایت مردم و رهبری را به همراه 

داشته باشد و از تصادفات مرگبار هم جلوگیری شود.
  علی زارعی

شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان اعلام کرد
مصرف برق هرمزگان همچنان در اوج

  گروه خبر // طی روزهای گذشته پیک مصرف برق 
در استان هرمزگان بین 2۵۵8مگاوات تا 2۴۶۶مگاوات 
در تغییر بوده است ، شــاخص های مصرف در چهار 
روز آخر هفته نشان از پیشتازی مصرف برق نسبت قبل 
است.طبق اعلام شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان اوج 
بار توزیع برق هرمزگان در روز ســه شنبه ۱۳ شهریور 
ماه روی عدد 2۵۵8 مگاوات ایستاد، سال قبل در چنین 
روزی، برق هرمزگان عدد 2۳8۳ مگاوات را در ساعت 
۱۴ این روز و در دمای هوای ۳۵ تا 2۹ درجه سانتیگراد 
به ثبت رسانده بود.همچنین اوج بار توزیع برق هرمزگان 
در روز چهارشنبه ۱۴ شــهریور ماه روی عدد 2۴۶۶ 
مگاوات ثبت شد، این میزان مصرف برق در ساعت ۱۴ 
این روز به ثبت رسید، سال قبل در چنین روزی مصرف 
برق هرمزگان شــاخص 2۴۴۱ مگاوات ثبت شده بود.

بر اساس داده های موجود اوج بار توزیع برق هرمزگان 
در روز پنجشــنبه ۱۵ شــهریور ماه روی عدد 2۵۳2 
ایســتاد، این شاخص در ســاعت ۱۳ این روز به ثبت 
رســید در حالی که سال قبل در چنین روزی شاخص 
مصرف برق اســتان عدد 2۳7۴ مــگاوات را به ثبت 
رساند.آمارهای مرکز دیسپاچینگ شرکت توزیع نیروی 
برق اســتان هرمزگان بیانگر پیک بار توزیع برق برای 
روز جمعه ۱۶ شــهریور ماه روی عدد 2۴۹۶ مگاوات 
اســت که در ســاعت ۱۴ این روز به ثبت رسید، سال 
قبل در چنین روزی پیک برق هرمزگان روی شاخص 
2۳8۴ مگاوات ثبت شده است.با کاهش نسبی گرمای 
هوا و پایین آمدن شاخص پیک مصرف برق نسبت به 
روزهای گرم مرداد و تیر و اوایل شــهریور ماه شرکت 
توزیع نیروی برق استان هرمزگان گشایش هایی برای 
مشترکین صنعتی برق ایجاد کرد و محدودیت مصرف در 
این گروه را از سه روز به دو روز در هفته کاهش داد.به 
گزارش  مهر، رفع محدودیت مصرف برق برای صنایع 
انرژی بر که انرژی مورد نیاز خود را از طریق بورس سبز 
و یا از طریق قراردادهای دو جانبه با نیروگاه ها تأمین 
می کردند از دیگر تصمیمات به دنبال کاهش نسبی گرما 

در روزهای گذشته است.

خودروها را تحویل دهید
 بعد ثبت نام جدید کنید 

خبر

پشت پرده سیاست 

 
تازه های مطبوعات

جوان - علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت سیزدهم درباره » وام عشقی!« نوشت:سازمان 
بورس با استدلالی مشابه آن چه غالب نهادهای مالی و دارای اموال و دارایی که مورد پذیرش 
دولت سیزدهم نیز نبوده است، با اخذ مصوبه از شورای عالی فراقوه ای بالادست خود اقدامی 
به ظاهر قانونی، اما خلاف سیاست های کلان کشور و دولت وقت رقم زده است.مشابه این 
ساختار در بانک مرکزی و نظام بانکی، بیمه و با شمایلی دیگر در تمامی شرکت های بزرگ 
مالی، نفتی و مانند آن متعلق به صندوق های بازنشستگی و نهادهای غیردولتی مشابه وجود 

دارد. 
 اعتماد - به نظر می رسد امروز که وزرای علوم و بهداشت پزشکیان معرفی شده اند و خودش 
نیز قرار است در جایگاه رئیس شورای عالی انقلاب فرهنگی قرار بگیرد، وقت خوبی برای 
شــفاف کردن این مسئله باشد که آیا رئیس جمهوری و وزرای او آیین نامه و شیوه نامه های 
غیرقانونی و خلاف قانون اساســی و قوانین جاری کشور را ترک خواهند کرد و به رویه 
محدود کردن کمیته های انضباطی به رســیدگی به تخلفات مربوط به موضوع آموزش باز 

خواهند گشت.
 فرهیختگان - سفر اخیر میثم مطیعی، یکی از این مداحان به تایلند که با دعوت شیعیان این 
کشــور صورت گرفته بود با واکنش های زیادی از جانب رسانه ها به خصوص رسانه های 
فارسی زبان همراه شد....در فضایی که تمرکز وهابیت بر ترویج اسلام به روشی التقاطی است، 
جای خالی اقدامات این چنینی و حضور چهره های مروج اسلام  برای ترویج اسلام شیعی 
در کشورهای مختلف احساس می شود. امری که انتظار می رود با تمرکز و جدیت بیشتری 
مورد توجه قرار گیرد و به جای انتقاد از حضور چهره های مذهبی در این مراسم، فضا را برای 
حضور دیگر چهره های مذهبی نیز فراهم کنند. باید توجه داشت میثم مطیعی مسیری را دنبال 

می کند که می بایست آن را ادامه داد.
 جمهوری اسلامی -دولت چهاردهم باید با قاطعیت در برابر طمع روسیه برای ایجاد دالان 
زنگزور بایســتد و اجازه کوچک ترین تغییری در مرز های شمال غرب را ندهد. تخلفات 
روس ها در سال های اخیر و بدعهدی های آن ها در روابطشان با جمهوری اسلامی ایران نشان 
داد ما باید به سیاست »نه شرقی – نه غربی« برگردیم و از زیاده روی در اعتماد به روسیه 

پرهیز کنیم تا خنجر روس ها کند شود.
انعکاس

تابناک نوشــت :  مدیر کل امور دانش آموختگان وزارت علوم گفت : بیش از ۱00 نفر از 
متقاضیان اخیر نمایندگی مجلس مدرک تحصیلی جعلی داشتند! در یک مورد نیز مشخص 
شد مدرک تحصیلی یک استاد دانشگاه پس از بازنشستگی جعلی است که تمامی این افراد 

مورد تعقیب قضایی قرار می گیرند.
عصرایران نوشت : رئیس جمهور ایران در جریان سفر خود به کازان برای شرکت در نشست 
بریکس با همتای روس خود دیدار خواهد کرد. »کاظم جلالی«، ســفیر جمهوری اسلامی 
ایران در مسکو به خبرگزاری تاس اعلام کرد »مسعود پزشکیان«، رئیس جمهور جدید ایران 
قرار است در ماه اکتبر برای شرکت در نشست کشورهای عضو بریکس به کازان سفر کند. وی 

در جریان این سفر با »ولادیمیر پوتین«، رئیس جمهور روسیه دیدار خواهد کرد.
جماران نوشــت : نشریه آمریکایی نیوزویک نوشت :  اقدام نظامی آمریکا در داخل ایران 
چه دستاوردی خواهد داشت؟ اگر برای نابودی برنامه هسته ای ایران طراحی شده باشد، همه 
بمب های دنیا این کار را نمی کنند. مطمئناً تاسیسات غنی سازی، سانتریفیوژها، کارخانه های 
تولید و ذخایر اورانیوم غنی شده ایرانی ها در طول سال ها از بین خواهند رفت. اما دانشی که 
دانشمندان هسته ای ایران در سه دهه گذشته به دست آورده اند، همچنان وجود دارد. این دانش 
حالا بنیادی شده پس از پایان عملیات نظامی واشنگتن دوباره به خدمت گرفته خواهد شد و 
البته این بار، آژانس بین المللی انرژی اتمی )IAEA( دسترسی یا تجهیزات نظارتی برای درک 

این را که تهران در هر زمان و در کجا چه اقدامی انجام می دهد،نخواهد داشت.

حمله تند نبویان به پزشکیان؛ برخی وزرا قاتل اند!
توکلی - اگرچه انتقاداتی همچون  این که ماهیت گفتمان وفاقی که پزشکیان 
از آن سخن می گوید، مشــخص نیست یا این که آیا رئیس جمهور جدید 
ایده مرکزی دارد که این شــعار را در چارچوب آن پیش ببرد یا نه؟ مطرح 
می شــود اما کسی مخالف اساس رفتار و کنشــگری بر مدار وفاق ملی و 
وحدت اجتماعی و سیاسی در کشــور نیست و بالطبع با سنگ اندازی در 
مســیر موفقیت دولت و تنش زایی در عرصه سیاســی و اجتماعی مخالف 
اســت. امر واضحی که متاســفانه برخی از چهره های سیاسی  هر از چند 
 گاهی بــا نطق جنجالی خود بر طبل انشــقاق و تکه تکــه کردن جامعه 
می کوبند. در همین راستا و پس از آن که مجلس با تمام حواشی به وجود 
آمده رای صددرصدی به کابینه پزشــکیان داد که البته این همراهی با تقدیر 
قابل تامل رهبر انقلاب نیز همراه شــد؛ حالا حجت الاسلام نبویان نماینده 
مردم تهران پس از گذشــت چند هفته از بسته شدن پرونده رای اعتماد به 
کابینه، به دولت چهاردهم حمله کرده و گفته است: »اظهارات پزشکیان در 
جلسه رای اعتماد کذب محض بود و بعضی از وزرای پیشنهادی او هم طبق 
فرمایش اهل بیت علیهم السلام شریک قتل های جنبش زن، زندگی، آزادی 
هســتند. آن ها در حوادث 88 و زن، زندگی، آزادی نقش فعال داشــتند. 
ســه تن از وزرای پزشکیان نباید رای می آوردند.« او پیشتر نیز  با انتشار 
یادداشتی در شــبکه اجتماعی ایکس، خطاب به مسعود پزشکیان نوشت: 
 جناب آقای پزشکیان، آیا جمع شدن اغتشاشگران و حامیان آن ها در دولت 
شما خبر از برنامه ریزی برای اغتشاش گسترده و به هم ریختن نظم عمومی 
و آرامش مردم می دهد؟«  اظهاراتی که معلوم نیســت با چه هدفی و برای 
حل چه مســئله ای در رســانه ها عنوان می شــود؟ و این سوال همچنان 
مطرح اســت که با توجه به کلان مســائلی که پیش روی کشور است، آیا 
پرداختن به یک موضوع پس از گذشت تاریخ انقضای آن چه سودی برای 
 مردم و ایران اســلامی دارد؟ اظهارات نبویان و جنجال آفرینی جدیدش در 
رسانه ها موجی از واکنش ها را به همراه داشت. به عنوان نمونه حسام الدین 
آشنا فعال سیاسی نوشت: »جناب آقای نبویان کدام عضو کابینه از شهادت 
شــهیدان ابراز رضایت کرده اســت؟ با چه تفسیر به رأیی از روایات چنین 
برداشت هایی می کنید؟آیا نقد شیوه برخورد با معترضان را مساوی همراهی 
با قاتلان می دانید؟« کاربری هم نوشت: »وقتی جلسه رای اعتماد وزرا چند 
هفته قبل برگزار شــده و وزرا نیز موفق به جلب اعتماد اکثریت نمایندگان 
مجلس شده اند، صحبت های جناب نبویان درباره این موضوع جز تشدید 
اختلافات و ایجاد مباحث فرعی )به جای تمرکز بر حل مشــکلات مردم با 
کمک به دولت و نظارت بر عملکرد وزرا( فایده دیگری نخواهد داشــت!«  
ناصر ایمانی، تحلیل گر و چهره  سیاســی اصولگــرا در واکنش به اظهارات 
نبویان اظهار کرد: »این که خطاب به پزشــکیان می گویند اغتشاشگران را 
 اطراف خود جمع کردید، توهین به رئیس جمهور کشــور اســت، نباید به 
رئیس جمهور توهین کرد چراکه شــخص دوم کشور است.انتقاد به معنای 
ادبیات تند و خشن و غیرمستدل نیست، تندروها باید توجه کنند که با رئیس 
جمهور کشــور صحبت می کنند.هر جناحی مســئولیت دارد که تندروهای 
خودش را کنترل کنــد.« وی افزود: »مجلس با رأی هایــی که داد به این 
تندروی ها جواب داد، با این که مجلس اصولگراســت ولی همین مجلس 
اصولگرا به اکثر اعضای کابینه پیشــنهادی بــالای 200 رأی اعتماد داد و 
متوســط آرا 220 رای بود که رأی بسیار خوبی است.مجلس اصولگرا به 
همین دولتی که می گویند اطرافیانش چه کسانی هستند، رأی بسیار بالا داد.« 

جهان نیوز نوشت :  یک شرکت ردیابی نفتکش ها می گوید ایران با ۱.7 میلیون 
بشکه ترانزیت نفت و محصولات نفتی با توسل به »ناوگان ارواح«، بیشترین سهم 
جهانی را در استفاده از این کشتی ها دارد. شرکت »تانکر ترکرز« با انتشار پستی 
در شبکه ایکس، توئیتر سابق، نوشته است پارسال ایران از طریق ناوگان ارواح 
روزانه حدود ۱.۵ میلیون بشکه نفت )نفت خام، میعانات گازی و گاز مایع( راهی 
چین، 200 هزار بشکه )نفت کوره یا مازوت( راهی امارات و 70 هزار بشکه نفت 
خام راهی سوریه کرده است. مشتریان نفت خام و میعانات گازی ایران، چین و 
سوریه هستند و امارات نیز نفت کوره )مازوت( ایران را خریداری می کند. ایران 

همچنین گاز مایع )پروپان و بوتان( به چین صادر می کند.
قلب های ناراضی یا مریض ؟

ســیدمحمدرضا دماوندی//  هر ساله مشهد در روزهای پایانی ماه سفر پذیرای 
میلیون ها زائر ایرانی و خارجی است که برای عرض ارادت به شمس الشموس و 
تعزیت شهادت امام همام به این شهر سفر می کنند. امسال سفر رئیس جمهور به 
مشهد و همراهی نمادین با زواری که پیاده به سوی بارگاه ملکوتی امام هشتم)ع( 
در حرکت بودند و شــرکت در بعضی از هیئت های عزاداری فضایی متفاوت از 
ســال های گذشته را به وجود آورد. این جو معنوی حاکم در این روزها موجب 
شد تا سخنرانی روز دوشنبه قالیباف در هیئت رزمندگان اسلام مشهد کمتر مورد 
توجه قرار گیرد. او در بخشی از سخنرانی خود گفت: کمین کردن برای شکست 
دولت خلاف رضایت حضرت آقاست و اضافه کرد من در انتخابات رقیب بودم اما 
امروز موفقیت دولت، موفقیت اسلام و مردم است، کمک به دولت عین جوانمردی 
است. اما شاه بیت گفته های قالیباف این جمله بود: »برخی قلبشان راضی نیست 
دولت موفق شــود«. قطعاً بیان این جملات از سوی رئیس قوه مقننه را نمی توان 
یک اظهار نظر احساسی یا بدون اطلاع از جزئیات دانست. چه کسی یا کسانی 
از موفقیت دولت چهاردهم که تازه مشغول کار شده است، ناراضی هستند؟ و چرا 
اصولاً موفقیت دولت که می تواند رفاه مردم و سربلندی کشور را به همراه داشته 
باشد باید موجب نارضایتی عده ای باشد؟بازخوانی مواضع روزهای اخیر برخی 
از افراد می تواند به رمزگشایی سخنان قالیباف کمک کند. قطع پرتکرار و سراسری 
برق، گلایه های بحق پرستاران و همچنین بازنشستگان در قالب تجمع یا اعتراض 
و... از جمله رویدادهای هفته های اخیر کشور است. مسبب بروز این نارضایتی ها 
هر کســی باشــد قطعاً دولت چهاردهم که مدت شروع به کار آن به یک ماه هم 
نرسیده، نخواهد بود. حال چگونه می شود برخی افراد صاحب قلم و دارای مقام 
سابق قطع برق را به ناتوانی پزشکیان منسوب کنند یا از پایان زودهنگام ریاست 
جمهوری وی سخن بگویند؟این گونه به نظر می رسد که برخی هنوز نتوانسته اند 
نداشتن اقبال مردم به خود را درک و هضم نمایند و شاید لازم باشد مدعیان رفتار 
و منش اسلامی تکلیف خود را با »خود« معلوم نمایند .هرچند در سیاست روز 
دنیا احزاب شکست خورده در انتخابات منتظر بروز کوچک ترین خطا از سوی 
حزب پیروز برای مچ گیری و ضربه زدن هستند اما در حکمرانی اسلامی  هدف از 
تحزب و تلاش برای پیروزی در انتخابات کمک به ارتقای سطح مادی و معنوی 
جامعه اســت. از این منظر واگذار کننده نتیجه انتخابات بعد از استقرار دولتی که 
رقیب وی بوده است، نه به دنبال مچ گیری، بلکه دنبال کمک برای موفقیت است. 
موفقیت دولت مســتقر، موفقیت جامعه و در نتیجه موفقیت رقیب دیروزی هم 
خواهد بود،بنابراین اگر کسی چنین درکی از سیاست ایرانی و اسلامی ندارد قطعاً 
مفهوم دیانت ما عین سیاست ما و سیاست ما عین دیانت ماست را درک نکرده 
است. با این شرایط به نظر می رسد جراح قلب دیروز و رئیس جمهور امروز کار 
سختی برای درمان قلب های مریض خواهد داشت . رئیس جمهور برای گذر از 

این مسیر ناهموار نیازمند حمایت و پشتی آحاد جامعه است .

گروه خبر // مدیرعامل شرکت پالایش نفت بندرعباس 
گفت: طرح ارتقای کیفیت محصولات ســنگین با هدف 
کاهش نفت کوره و تولیــد فرآورده های با ارزش افزوده 
بیشــتر، با کیفیت و دارای اســتاندارد روز دنیا در این 

پالایشگاه در دست اجرا است. 
   احمد هاشمی، با بیان اینکه طرح های کیفی سازی در راستای 
حفاظت محیط زیســت و تکمیل زنجیره ســبز در پالایشگاه 
بندرعباس اجرا می شود، افزود: این شرکت پالایشی با تعریف 
برنامه های زیست محیطی در طرح های توسعه این پالایشگاه، 
از جمله احداث واحدهای کیفی ســازی، در راستای انطباق 
محصولات تولیدی خود با استانداردهای روز زیست محیطی 
و تکمیل زنجیره صنعت ســبز گام برداشته است. وی با اشاره 
به برخی اقدامات این شرکت پالایشی با نگاه زیست محیطی 
در سال گذشــته اظهار کرد: در راستای ایفای مسئولیت های 

 اجتماعــی و توجه بــه جامعه پیرامونی طرح های کاشــت 
200 هزار اصله درخت حرا در ســواحل بندرعباس، میناب 
و جزیره قشــم، کاشــت ۱00 هزار اصله درخت در شــمال 
پالایشگاه بندرعباس در قالب تعهدات محیط زیستی، ارتقای 
کیفیت محصولات پالایشگاه، مطالعه جامع محیط زیستی منطقه 
حفاظت شده کشار با همکاری دانشــگاه شیراز با اعتبار سه 
میلیارد ریال و نیز همکاری با اداره کل محیط زیست هرمزگان 
برای پاکسازی آلودگی خاک روستای دِزک بندرعباس با اعتبار 

2 میلیارد ریال اجرا شد. 
  مدیرعامل پالایش نفت بندرعباس توضیح داد: در سال گذشته 
نیز با همکاری دانشگاه تهران و تبریز 2۵0 حلقه چاهک پایش 
آب هــای زیرزمینی، انبار ویژه و اصولی برای نگهداری موقت 
پســماندهای ویژه با اعتبار بالغ بر 80 میلیارد ریال احداث و 
یکهزار و 200 تن پســماندهای نفتی مدیریت و کنترل شــد. 

هاشمی عنوان کرد: شرکت پالایش نفت بندرعباس به منظور 
توسعه و نگهداری فضای ســبز به  عنوان عامل کاهش دهنده 
آلاینده های زیســت محیطی با کاشت گونه های بومی و مقاوم 
به شرایط آب و هوایی، تعویض خاک، به کارگیری شیوه های 
 نوین آبیاری با اســتفاده از آب های بازیافتی و تصفیه شــده، 
۴2 درصد فضای صنعتی این شــرکت معــادل 2۹0 هکتار از 
وســعت پالایشگاه را به فضای ســبز اختصاص داده است.به 
گزارش ایرنا ؛ پالایشگاه نفت بندرعباس از جمله شرکت های 
پالایشی کشــور اســت که در دوران پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی کار مطالعه و طراحی ساخت این پالایشگاه با کوشش 
متخصصان داخلی در ســال ۱۳7۱ ساخته و شروع کار نصب 
تجهیزات نیز در ســال 7۳ اجرایی شــد و در نهایت با تلاش 
متخصصان ایرانی مرداد سال 7۶ با ظرفیت پالایش 2۳2 هزار 

بشکه در روز مورد بهره برداری قرار گرفت.

اجرای طرح ارتقای کیفیت محصولات سنگین در پالایشگاه بندرعباساجرای طرح ارتقای کیفیت محصولات سنگین در پالایشگاه بندرعباس

گروه خبر // معاون فنی و نگهداری اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان گفت: عملیات تعمیرات زیرآبی تعداد 63 فروند بویه 
مســتقر در آبهای این استان از ابتدای شهریور ماه جاری آغاز 

شده است. 
   بــه گزارش خبرنگار دریا ، »مهدی بروغنی« با اشــاره به عملیات 
تعمیــرات زیرآبی ۶۳ فروند بویه در این اســتان افــزود: با توجه به 
پراکندگی جغرافیایی محل قرارگیری این تعداد بویه پیش بینی می شود 
این عملیات تا پایان شهریورماه ادامه داشته باشد. وی ادامه داد: اداره کل 
بنادر و دریانوردی استان هرمزگان به منظور تامین ایمنی عبور و مرور 
شناورهای درحال تردد در آب های تحت حاکمیت خود ۱۴0 علامت 
کمک ناوبری شامل ۶۳ فروند بویه و 77 دستگاه علامت ثابت پیش بینی 
و مستقر کرده است. معاون فنی و نگه داری اداره کل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان گفت: به منظور حفظ آماده به کاری حداکثری این علائم انواع 
مختلفی از سرویس های دوره ای شامل سرویس های ماهانه، شش ماهه 
و سالانه توسط کارکنان متخصص حوزه و شناور بویه گذار حجاز ۶۶ و 
مولتی کت های مراد انجام می شود. گفتنی است؛ بویه از جمله ابزارهای 
کمک ناوبری است که برای علامت گذاری کانال ها، نقاط مبنای مهم، 
نزدیکی به بندرگاه، خطرها، کشتی های غرق شده و مناطق با اهمیت 
ویژه به کار می رود. این وســیله برای علامت گذاری خطوط عبور و 
مرور در گذرگاه های آبی باریک و پرازدحام که مشمول مقررات عبور 

و مرور هستند، استفاده می شود.

انجام تعمیرات دوره ای زیرآبی
 63 فروند بویه در آب های هرمزگان 
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سال بیست و سوم شماره 4532
گروه اســتان ها – کرمــان //  طرح آموزش 
برای اشتغال دانش آموختگان )آباد( در سطح 
ملی اجرایی شده و هیات دولت نیز پشت آن 
قرار گرفته تا دغدغــه و حلقه مفقوده مهمی 
که سال های سال اعتراض خیلی ها را به دنبال 
داشت، رفع و البته منتظر بمانیم و ببینیم که 
در عرصه عمل هم به همین هدف مدنظر منجر 

شود. 
   واژه آباد گرچه مخفف حروف اول عبارت آموزش 
برای اشتغال دانش آموختگان است اما اگر در قالب 
این طرح اجرایی شــود به واقع به آبادانی و اشتغال 
دانش آموختگانی می انجامد که همواره بیکاری آنان 

دغدغه و محل اعتراض بوده است.
   این طرح به همت دانشگاه جامع در سطح ملی ارائه 
شده و دســت روی موضوعی گذاشته که فروردین 
سال گذشته رهبر معظم انقلاب در سخنرانی خود در 
مشهد، در مورد بیکاری دانش آموختگان دانشگاهی 
تاکید کردند دانشگاه ها طوری برنامه ریزی کنند که 

خروجی آنها بیکار نماند و جذب کار شود.
     رئیس دانشــگاه جامع علمی – کاربردی استان 
کرمان که مســئولیت دبیری کمیته توانمندسازی و 
اشــتغال دانش آموختگان دانشگاهی را در استان 
برعهده دارد، می گوید که ابلاغ انتصاب اعضای این 
کمیته ذیل کارگروه سرمایه گذاری و اشتغال استان 
توسط استاندار صادر و قرار است بزودی نخستین 

جلسه آن نیز تشکیل شود.
   مسعود ایرانمنش درباره جزییات طرح و افق هایی 
که در تامین اشتغال دانش آموختگان یا دانشجویان 
 دانشــگاه هــا در پیــش رو دارد، بــه چگونگی

 شــکل گیری این طرح پرداخــت و گفت: بعد از 
تاکیدهای رهبر معظم انقلاب در ســال گذشــته، 
دانشــگاه جامع علمی – کاربردی در سطح ملی، 
طرح آباد را آماده و به هیــات دولت ارائه کرد که 

در نهایت خردادماه امسال در هیات دولت در قالب 
هشت ماده به تصویب رسید. وی که از سابقه علمی 
و دانشگاهی زیادی در دانشگاه های مختلف استان 
برخوردار است و مشکلات این عرصه را می شناسد 
امید بسیار دارد که به دنبال ورود و پشتیبانی هیات 
دولت از ایــن طرح، در همکاری و هماهنگی همه 
سازمان های متولی در اســتان ها، بتوان گام های 
عملیاتی در اشتغال دانش آموختگان برداشت و برای 
اینکه چرایی این امیدواری را نشان دهد تاکید کرد: 
هیات دولت الزام هایی را به دســتگاه ها کرده که 
انجام ندادن آنها می تواند عواقب تنبیهی داشته باشد؛ 
ضمن اینکه مشکل دیرینه این مساله که سبب شده 
بود در نتیجه چند دهه به سرانجام نرسد، در مصوبه 
 حل و مشوق هایی برای آنان که در این زمینه ورود 
مــی کنند، دیده شــده، لذا انتظار مــی رود با این 
وضعیت، شــاهد خروجی کارآمد و عملیاتی طرح 
باشیم که البته به همت و همراهی همه سازمان های 

متولی بستگی دارد.
* پیش بینی محیط واقعی کار

    ایرانمنــش تصریــح کــرد: در ایــن طــرح 
 چالــش هایی کــه همواره طی ســال هــا برای 
مهارت آموزی دانش آموختگان دانشگاهی وجود 
داشته، پیش بینی و برطرف شده است؛ از جمله اینکه 
برای مهارت آموزی دانشجویان و دانش آموختگان 
نیاز به محیط واقعی کار داریم که در اختیار دانشگاه 
ها نیســت و انتظار می رود در این طرح این مساله 
حل شود. به گفته وی، در این مصوبه تمامی دانشگاه 
ها و دســتگاه های اجرایی )ادارات( و شرکت های 
وابســته ملزم به همکاری با دانشــگاه جامع برای 
اجرای این طرح شده اند زیرا دانشگاه جامع مجری 

این طرح است.
   ایرانمنش گفت: در نخســتین اقدام در استان، در 
کارگروه سرمایه گذاری و اشتغال، این طرح مطرح 

و مصوبه داشــت که در نتیجه آن دانشــگاه جامع 
اســتان به عنوان دبیر کمیته طرح آباد تعیین شد و 
عنوان آن نیز کمیته توانمندســازی و اشتغال دانش 
آموختگان دانشگاهی است. به گفته وی، این کمیته 
به ریاست معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
اســت و دبیری آن را رییس دانشگاه جامع استان 
 برعهده دارد؛ همچنین تمامی روسای دانشگاه ها و 
دستگاه های اجرایی متولی ازجمله صداوسیما در 

استان عضو کمیته هستند.
   ایرانمنش در باره تکالیفی که مصوبه هیات دولت 
برای اجرای این طرح مشــخص کرده توضیح داد: 
هیات دولت به دستگاه ها تکلیف کرده که همکاری 
لازم داشته باشند و امکاناتشان مانند فضای آموزشی 
را در اختیار بگذارند و نیروهای متخصص و توانمند 

خود را برای آموزش ملزم به همکاری کنند.
* مشوق ها برای بخش خصوصی

   وی تصریــح کرد: همچنین بــرای اینکه بخش 
خصوصی تمایل به همکاری در این زمینه داشــته 
باشــد، در مصوبه مذکور مشــوق هایی از جمله 
بخشودگی مالیاتی و پرداخت حق بیمه در نظر گرفته 

شده است.
  رئیس دانشــگاه جامع علمی – کاربردی استان 
کرمان افزود: همچنین پیش بینی شــده هماهنگی 
لازم بین وزارتخانه های اقتصادی مثل اقتصاد و کار 
با وزارت علوم صــورت گیرد و آیین نامه اجرایی 
آن هم بزودی اســتخراج تا نحوه عملیاتی شدن و 
تحقق حمایت های تشــویقی مدنظر با صراحت و 
جزییات اعلام شــود. به گفته وی دانشگاه ها الزام 
دارند که دانش آموختــگان جویای کار را معرفی 
 کنند و در کارگروه متولی نیز، هماهنگی های لازم با 
 ســازمان ها برای ارســال اطلاعات این افراد به 

دستگاه های اجرایی صورت گیرد.
  ایرانمنش ادامه داد: دســتگاه های اجرایی هم که 

فرصت های شغلی برای این دانش آموختگان دارند 
باید مراتب را اطلاع رســانی و اعلام کنند تا حلقه 
اتصال این 2 دســته جامعه هدف به یکدیگر فراهم 
شــود. وی به برخی دیگر ظرفیت های آموزشی 
مهارت محور این طرح اشاره و تاکید کرد: براساس 
فرصت های شــغلی موردنیاز و اعــلام نیازهایی 
 کــه از بازار کار می آید یا تخصــص هایی که در 
دانشگاه ها مورد نیاز اســت، دوره های آموزشی 
 مهارت پایه کوتاه مدت نیز برای کسب دانش، تخصص و 
 مهــارت های آن مشــاغل طراحــی و عملیاتی 
می شود که این مهم در همکاری مشترک دانشگاه ها 
و سازمان ها متناسب با ظرفیت هر دانشگاه صورت 

می گیرد.
   ایرانمنــش گفت: حتی دســتگاه هــای اجرایی 
می توانند کمک کنند و دوره های تخصصی در همان 
سازمان های تخصصی مثل شرکت برق، مخابرات یا 

دیگر سازمان ها برگزار شود.
* رفع مشکلات طرح های سابق در آباد

    وی با بیان اینکه مشــابه ایــن طرح قبلا نیز در 

سال های گذشته در برخی دانشگاه ها وجود داشت 
که البته مشکلاتی بر سر راه آن وجود داشت که سبب 
می شد طرح به چالش بخورد اظهارداشت: یکی از 
دلایل بروز مشکل، همین در اختیار نداشتن محیط 

واقعی کار بود که اینک این خلاء برطرف می شود.
   بــه گفته ایرانمنش، چون هیــات وزیران در این 
مورد مصوبه ابلاغ کرده و ســازمان ها و شرکت ها 
باید همکاری کنند، انتظار می رود که مشکل تامین 
فضای مناسب و محیط واقعی کار برای آموزش حل 
شود زیرا ســازمان ها موظف به همکاری شده اند 
و اگر ســازمانی همکاری نکند، مشمول اقدامات 

احتمالی تبیهی یا جریمه فعل خواهد شد.
   به گــزارش ایرنا ؛ وی اظهارامیــدواری کرد که 
با تشکیل نخستین جلســه این کمیته در روزهای 
آتی، زمینه اجرای مصوبه در اســتان کرمان فراهم 
و از این پس، بیش از گذشــته شــاهد اشــتغال 
دانــش آموختگان یا دانشــجویانی باشــیم که با 
 مهــارت های لازم در مشــاغل مختلــف به کار 

گرفته می شوند.

عکس روز
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طرح »آباد«، حلقه اتصال دانش آموختگان به بازار کار

مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی:
 روند احداث خط ریلی شلمچه - بصره 

شتاب گرفت
 حسن سیلاوی سرویس اســتان ها // مدیرعامل شرکت راه آهن 
جمهوری اسلامی با بیان اینکه روند احداث خط ریلی شلمچه - بصره 
به عنوان یکی از طرح های مهم برون مرزی وزارت راه، شتاب گرفته 
است گفت: وجود مین های به جا مانده از جنگ تحمیلی را می توان 
به عنوان مهمترین موانع در عملیات اجرایی این طرح عمرانی دانست 
که تاکنون بیش از ۶ هزار انواع مین  جنگی و خمپاره در مســیر طرح 
کشف شده است. به گزارش خبرنگاردریا، سید میعاد صالحی در بازدید 
از روند احداث خط ریلی شلمچه - بصره در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: احداث این خط ریلی انتظار ۵0 ساله 2 کشور است که از دولت 
ســیزدهم احداث این پروژه مهم و برون مرزی آغاز شد. وی وجود 
مین های بجا مانده از جنگ تحمیلی را از موانع این طرح عمرانی دانست 
و افزود: حدود چهار کیلومتر در عمق خاک عراق طی سال گذشته تا 
کنون مین روبی انجام شد. مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی 
به کشف بیش از ۶ هزار انواع مین های جنگی و خمپاره اشاره کرد و 
گفت: تا کنون در ســه مرحله دپوهای کشف شده منهدم و به تدریج 
مابقی نیز کشف و منهدم می شوند. صالحی بیان کرد: بیشتر این مین ها 
در منطقه شلمچه و مربوط به عملیات کربلای پنج است بطوریکه پنج 
لایه مین روبی تا عمق ۶ متر به عرض ۵0 متر و به طول حدود چهار 
کیلومتر داشتیم. مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری اسلامی از احداث 
پل برای این خط ریلی اشاره کرد و گفت: احداث پل بر روی اروند رود 
در شمال بصره در حال انجام است که ۱7 پایه در خشکی و آب دارد 
و این طرح به لحاظ فنی بسیار پیچیده است. وی تصریح کرد: عملیات 
اجرایی این بخش از پل هم اکنون در حال شــمع کوبی است که این 
شمع ها هر کدام یک و نیم متر قطر و ۴۵ متر عمق دارند. صالحی اظهار 
کرد: این پل به صورت آسانسوری طراحی شده است تا در کنار بخشی 
از این سازه امکان کشتی رانی نیز فراهم شود. صالحی افزود: امیدواریم 
با توجه به سرعت خوبی که روند اجرای این طرح دارد بتوانیم در آینده 
نزدیک با حرکت مستقیم قطار تهران - کربلا، شاهد وصل ۳۶ کیلومتر 
حلقه مفقودی بین 2 کشور باشیم. وی افزود: احداث خط ریلی شلمچه 
به بصره طی 2 ســال است و تلاش خواهیم کرد این پروژه طی مدت 
تعیین شده به بهره برداری برسد. مدیر عامل راه آهن گفت: با اتصال خط 
ریلی شلمچه-بصره، مردم از مبدا مشهد، تهران و قم به طور مستقیم تا 
کربلای معلی طی مسیر دارند؛ همچنین زائران عراقی نیز می توانند بطور 
کاملا ریلی، از عراق به شهرهای تهران، قم و مشهد دسترسی پیدا کنند. 
عملیات اجرایی احداث خط ریلی شلمچه - بصره شهریور ماه سال 
گذشته با حضور محمد مخبر معاون اول وقت رییس جمهور ایران و 
محمد شــیاع السودانی نخست وزیر عراق آغاز شد. احداث این خط 
ریلی که ۳2 کیلومتر طول دارد این طرح با هدف ســفر ریلی با رفاه 
بالا و ارزان برای زائران ایرانی به کربلا و زائران عراقی به مشهد مقدس 

احداث می شود.

ســید ابوالحســن جعفری سرویس اســتان ها //
اســتاندار بوشــهر گفت: کارگاه آزادراه بوشــهر- 
 شیراز از طرف این اســتان فعال بوده به گونه ای که
  قطعه ای از آن دارای پیشــرفت فیزیکی 70 درصدی 

است. 
    بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ احمد محمــدی زاده در 
جریان بازدید از قطعات مختلف آزادراه بوشــهر - شیراز 
اظهار کرد: قطعه اول بزرگراه دالکی به کنارتخته از کیلومتر 
صفر تا کیلومتر هفت در دست اجراست که از پیشرفت ۱۴ 

 درصدی برخوردار است و بزودی با تزریق اعتبار مورد نیاز، 
سرعت می گیرد.

     وی افــزود: قطعه دوم نیز که از کیلومتر هفت تا ۱۴ در 
دست اجرا است، 70 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

      اســتاندار بوشــهر تصریح کرد: در این بازدید مجریان 

طرح خواســتار احداث پل موقت برای جاده دسترســی 
پروژه شــدند که با مذاکراتی که با مدیران میراث فرهنگی 
و گردشــگری انجام شــد مقــرر گردیــد از فاصله ۱00 
 متری پل مشــیر این پل موقت برای بهبــود عبور و مرور

 احداث شود.

     محمدی زاده در ارتباط با مطالبات پیمانکاران و مجریان 
پروژه گفت: پیگیری و تزریق اعتبارات مصوب در دستور 

کار قرار دارد.
   احداث بزرگراه بوشــهر - شــیراز به عنوان بخشــی از 
کریدور شــمال به جنوب در مرکز کشــور در مهرماه سال 
گذشته و همزمان با افتتاح ابَرَپروژه آزادراه شیراز-اصفهان 
 به پیشنهاد اســتاندار بوشهر و موافقت رئیس جمهور شهید

 آغاز شد.

استاندار بوشهر: 

کارگاه آزادراه بوشهر- شیراز فعال استکارگاه آزادراه بوشهر- شیراز فعال است
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اقتصادی

خبر

  گروه اقتصادی // مدیرعامل شــرکت ملی پخــش فرآورده های 
نفتی ایران از توزیع میانگیــن روزانه حدود ۱۳۴ میلیون لیتر بنزین در 
تعطیلات هفته گذشــته خبر داد. کرامت ویس کرمی با اشاره به مصرف 
بســیار بالای بنزین در روز های گذشته، گفت: هفته گذشته با بالاترین 
حجم توزیع بنزین در ماه های اخیر و حجم بی ســابقه مسافر و ترافیک 
درون و برون شــهری روبه رو بودیم، به این ترتیب که در روز شنبه )۱0 
شهریور( ۱۴2 میلیون لیتر، یکشنبه )۱۱ شهریور( ۱۳7 میلیون لیتر، دوشنبه 
)۱2شهریور( ۱۳2 میلیون لیتر، سه شنبه )۱۳ شهریور( ۱۴0 میلیون لیتر، 
چهارشنبه )۱۴ شهریور( ۱2۴ میلیون لیتر، پنجشنبه )۱۵ شهریور( ۱۳7 
میلیون لیتر و روز جمعه )۱۶ شهریور( ۱۳2 میلیون لیتر بنزین در کشور 

توزیع شده که این عدد به صورت میانگین حدود ۱۳۴ میلیون لیتر است.
* وضع توزیع بنزین به روال عادی بازگشت

وی مقدار مصرف بنزین منطقه گیلان تنها در روز پنج شنبه ۱۵ شهریور 
را عدد بی سابقه ۹ میلیون لیتر اعلام کرد و گفت: وضعیت در استان های 
گیلان و غرب مازنــدران که به دلیل ترافیک بیش ازحد، توزیع بنزین و 
حرکت نفتکش ها را با کندی روبه رو کرده بود، هم اکنون عادی شده است. 
در روز های گذشته اگرچه موجودی بنزین انبار نفت چالوس صفر بود، اما 
از نظر تأمین بنزین مشکلی نداشتیم و به صورت پیوسته خطوط لوله بنزین 
انبار نفت رشت و ساری فعال بود و بنزین دریافت می کردیم، همچنین، 
به شکل زمینی سوخت را از دیگر مناطق همجوار ازجمله رشت، قزوین، 

زنجان، همدان و اصفهان تأمین می کردیم.
* افزایش سهمیه کارت سوخت کلاهبرداری و فریبکاری است

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی برخی شایعه ها و ادعا های 
مطرح شــده در فضای مجازی درباره افزایش سهمیه کارت سوخت را 
فریبکاری و با قصد کلاهبرداری از مردم اعلام کرد و گفت: این ادعا را 
به شدت تکذیب می کنم و اساساً امکان شارژ کارت سوخت فقط از طریق 
سامانه هوشمند سوخت شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی، مطابق با 
ضوابط و مقررات انجام می شود و مطرح شدن ادعا هایی این چنینی تنها به 
قصد سوءاستفاده از مردم انجام می شود. ویس کرمی تأکید کرد: امکان نفوذ 
و دخالت در سامانه در جایگاه ها و کارت های سوخت به هیچ وجه وجود 
ندارد و شارژ سهمیه فقط براساس کلاس خودرو در پایان هر ماه از طریق 

شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی انجام می شود.
* تأمین مطلوب بنزین در روز های پایانی تابستان با همراهی مردم

به گزارش جام جم آنلایــن، وی با ابراز امیدواری برای تأمین مطلوب 
بنزین مورد نیاز مردم در روز های پایانی تابستان بیان کرد: تأمین و تحویل 
سوخت به صورت شبانه روزی از مبادی تولید و انتقال در حال انجام است 
و امیدواریم شرایط در روز های پایانی تابستان با مدیریت سفر ها و عبور 
و مرور از سوی هموطنان به گونه ای باشد که از ازدحام جلوگیری و تسریع 

در حمل فرآورده تحقق یابد و از تأخیر طولانی مدت جلوگیری شود.

 گروه اقتصادی // توســعه خطوط ریلی به ویژه در بحث 
حمل و نقلی در سالهای اخیر بسیار مورد توجه برنامه ریزان 
کشور بوده که در این میان توسعه خطوط ریلی هرمزگان به 
منظور افزایش سهم راه آهن از ترانزیت کالا از اهمیت بسیار 

بالایی برخوردار بوده است.
   ترانزیــت ریلی به حمل بار و کالا با قطارهای باری از طریق 
خطوط ریلی گفته می شود. این نوع ترانزیت بسیار مقرون به صرفه 
است. با این وجود، این شیوه، به خطوط آهن وابسته است و امکان 
استفاده از آن در همه  نقاط کشور وجود ندارد. ترانزیت ریلی تنها 
در نقاطی انجام می شود که دارای خط آهن باشد مثل بندرعباس 
که برای جابه جایی کالا مســیر ریلی بندر شهید رجایی مسیری 

مطمئن برای انجام این مهم است. 
   مدیرکل راه آهن هرمزگان با اشاره به اقدامات مثبت انجام شده 
در جهت استفاده از ظرفیت خطوط حمل و نقل ریلی هرمزگان 
افزود: انتخاب مســیر بندرعباس برای ترانزیت کالا از روسیه به 
عربستان و کشورهای آسیای میانه موجب افزایش درآمد گمرکی 
کشور و استان، فعال تر شدن محوطه های تخلیه و بارگیری، رونق 
حمل و نقل ریلی و افزایش ســهم راه آهــن در ترانزیت کالا و 

کاهش خطرات ناشی از حمل و نقل جاده ای می شود.

   علیرضا نصیری برازنده از تخلیه کانتینرهای ترانزیتی روســیه 
به عربســتان از طریق حمل و نقل ریلی این اســتان خبر داد و 
گفــت: این عملیات حمل و نقلی برای نخســتین بار در طی دو 
سال گذشته انجام شده است.وی افزود: بارگیری ترانزیتی قطعات 
 جرثقیل به کشورهای آســیای میانه، بارگیری ترانزیتی ریلی به
 بندر امیرآباد، تخلیه ترانزیتی کود پتاس در بندر شــهید رجایی، 
تخلیه ترانزیتی مواد نفتا در بندر شهید رجایی نیز از جمله عملیات 
حمل و نقلی هستند که برای نخستین بار طی 2 سال گذشته توسط 

راه آهن منطقه هرمزگان انجام شده است.
   مدیرکل راه آهن هرمزگان خاطرنشان کرد: تخلیه ریلی کالاهای 
ترانزیتــی از طریق خطوط ریلی هرمزگان در پنج ماه نخســت 
امسال به ۴۵۶هزارتن رسیده که در مقایسه با مدت مشابه پارسال 

افزایش حدود سه برابری را نشان می دهد.
    نصیری برازنده ابراز داشــت: بخــش قابل توجهی از کالای 
ترانزیت ریلی منطقه هرمزگان، گوگرد و نفتا از کشورهای آسیای 
میانه اســت و این جهش نشــان دهنده موفقیت در فعال کردن 

کریدورهای ترانزیت ریلی است.
   وی با اشاره به پروژه های انجام شده در حوزه افزایش ظرفیت 
بارگیری و تخلیه راه آهن منطقه هرمزگان بیان کرد: نصب ســه 

کانکس و چراغهای مربوطه و بوبین ها در بالک فین به ســمت 
اضطراری ،۶ عالئمی نمودن سوزن های یال شرقی ایستگاه مبادله 
معدن گل گهر و اتصال آن به ایستگاه گل گهر، اتصال خط فرعی 
شرکت ذوب مس خاتون به ایستگاه میمند جهت افزایش تخلیه و 
بارگیری و افزایش ظرفیت بارگیری با اتمام پروژه عالم ایستگاه و 
معدن گل گهر از جمله این پروژه ها طی 2 سال گذشته بوده است.  
   نصیــری برازنده از دیگر اقدامــات در حوزه افزایش ظرفیت 
تخلیه و بارگیری را، اتصال محوطه باختر به شــبکه ریلی جهت 
افزایش تخلیه و بارگیری، بهســازی سیستم علائم الکتریکی و 
نصب محورشمار مهارانی در ایستگاه اضطراری ،یک هزار و 700 
جوش درز ریل به وسیله ماشین جوش محور بافق – بندرعباس، 
تهیه و نصب جک ۱۶0 تنی تعمیر واگن در ایستگاه گلگهر عنوان 

کرد.
    این مقام مسوول بیان داشت: اداره کل راه آهن هرمزگان یکهزار 
و 702 کیلومتر مسیر ریلی با هفت ایستگاه را زیر پوشش دارد.

نصیری برازنده گفت: سال گذشته ۱۱ هزار و 28۹ واگن با تناژ 
۶۵۳ هزار و ۶7۳ تن کالای ترانزیتی به خطوط تخلیه این اداره 
کل برای انجام عملیات تخلیه بار واگذار شد که این آمار نسبت 
به مدت مشــابه در سال ۱۴0۱ در تعداد واگن و تناژ ۳۵ درصد 

رشد داشته است.
     به گزارش فارس ، مدیرکل راه آهن منطقه هرمزگان بیان کرد: 
این اداره کل در حوزه تخلیه محموله های داخلی و ترانزیتی نیز 
در سال گذشــته با تخلیه ۱۴۵ هزار و ۱۶۹ واگن به تناژ هشت 
میلیون و 88۳ هزار و 77۹ تن در تعداد واگن هشــت درصد و 
در تناژ ۹درصد رشــد عملکرد داشته است.وی افزود: همچنین 
عملکرد کلی تخلیه و بارگیری این اداره کل سال گذشته با تخلیه 
و بارگیری بیش از 2۵۱ هزار و ۵72 واگن به تناژ ۱۵ میلیون ۶2 
هزار و ۶۶۱ تن در تعداد واگن و تناژ 2 درصد افزایش یافته است.

توسعه خطوط ریلی هرمزگان و افزایش سهم راه آهن در ترانزیت کالاتوسعه خطوط ریلی هرمزگان و افزایش سهم راه آهن در ترانزیت کالا

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران: 
افزایش سهمیه کارت سوخت فریبکاری است 

چالش های ناتمام یک قیمت گذاری پر حاشیه چالش های ناتمام یک قیمت گذاری پر حاشیه 
گروه اقتصادی // با گذشت حدود 3 دهه از اجرای قانون 
خرید تضمینی، همچنان 3 چالش جدی این قانون مبنی 
بر »تطابق قیمت خرید با هزینه های تولید«، »تعیین به 
موقع قیمــت« و »پرداخت به موقع مطالبات« برطرف 

نشده است. 
    اخبــار مربوط به خرید تضمینی گندم توســط دولت از 
کشاورزان تقریباً تمام ســال، جایگاه ثابتی در اخبار حوزه 
کشاورزی و اقتصادی دارد. زمانی پای تصمیم گیری دولت و 
شورای عالی اقتصاد برای تعیین قیمت وسط است، بعد انجام 
فرآیند خرید و انبار گنــدم و نقد به قیمت دولت، پس از آن 
نحوه پرداخت و بدهی دولت به کشــاورزان و گزارش هایی 
از ناخالصی های مخلوط شــده در گندم های فروخته شده به 
دولت، از بین رفتن گندم ها زیر آفتاب و انبارشده در سیلوهای 
نامناسب و دوباره چرخ با مساله تعیین قیمت برای فصل جدید 

می چرخد.
   یک  سال قیمت جهانی از قیمت تضمینی دولت پایین تر است 
و بیم قاچاق گندم از خارج و فروختن گندم خارجی به دولت 
برای کسب مابه التفاوت می رود و دقیقاً یک سال بعد، مساله 
معکوس است و قیمت جهانی بالاتر است و قاچاق از داخل به 
خارج و نفروختن گندم به دولت. یک بار دولت با حجم عظیمی 
از گندم مواجه اســت و خودکفاست، زمانی نیازمند واردات. 
چالش های سیاست خرید تضمینی گندم بعد از سه دهه اجرا، 

همچنان پابرجاست.
* تامین گندم مورد نیاز ســال جــاری نیازمند ۲۰۰ هزار 

میلیارد تومان بودجه
   دولت برای تامین گندم مورد نیاز در سال جاری باید بالغ بر 
200 هزار میلیارد تومان بودجه اختصاص دهد، در حالی که 
سطح بهره وری تولید گندم در اراضی دیم به صورت میانگین ۱ 

تن در هکتار در مقابل ۵ تن در هکتار جهانی است.
   در این میان، با گذشت حدود ۳ دهه از اجرای قانون خرید 
تضمینی، همچنان ۳ چالش جدی این قانون مبنی بر »تطابق 
قیمت خرید با هزینه های تولید«، »تعیین به موقع قیمت« و 
»پرداخت به موقع مطالبات« برطرف نشــده است. سازکار 
مداخله دولت در بخش هــای مختلف زنجیره گندم نیازمند 

هوشمندسازی است که راهبردهایی در این زمینه وجود دارد.
    گندم و زنجیره آن به واسطه تامین نان مصرفی مردم یکی 
از محصولات اساسی کشاورزی محسوب می شود. طبق اعلام 
وزارت بهداشــت این محصول بیش از ۳۵ درصد از کالری و 
۳2 درصــد از پروتئین مصرفی هر فرد را از طریق نان تامین 
می کند. سرانه مصرف گندم در ایران بیش از ۱۶0 کیلوگرم در 
سال است. بر این اساس، کل نیاز کشور با احتساب جمعیت، 
حدود ۱۴ میلیون تن در سال می شود که دولت برای تامین این 
میزان گندم مورد نیاز در سال جاری بالغ بر 200 هزار میلیارد 

تومان بودجه اختصاص دهد.
    آمارها نشان می دهد در بهترین شرایط تولید طی سال های 
اخیر بیش از ۶ میلیون هکتار از اراضی کشــاورزی کشور 
)حدود ۵0 درصد از اراضی تحت کشت کشور( به تولید گندم 

اختصاص پیدا کرده  است. حدود 2 میلیون هکتار از اراضی 
تولید گندم به صورت آبی و ۴ میلیون هکتار نیز به صورت دیم 

توسط کشاورزان مورد استفاده قرار می گیرد.
   سطح بهره وری تولید گندم در اراضی آبی و دیم به صورت 
میانگین ۳.۵ و ۱ تن در هکتار اســت. این در حالی است که 
میانگین ســطح بهره وری تولید گندم در جهان که اغلب به 
صورت دیم نیز کشــت می شــود به بیش از ۵ تن در هکتار 

می رسد.
   دولت به منظور تامین گندم مورد نیاز تولید نان در کشــور 
محصول کشاورزان را هر ساله بر اساس قانون تضمین خرید 
محصولات اساسی کشاورزی با نرخ تضمینی خریداری کرده و 
سپس با قیمت یارانه ای به کارخانجات آردسازی می فروشد.

* با وجود 4 بار اصــلاح  3 چالش قانون خرید تضمینی 
پابرجاست

   اما با گذشت حدود ۳ دهه از اجرای قانون خرید تضمینی 
و ۴ بار اصلاح آن توســط مجلس، همچنان ۳ چالش جدی 
این قانون برطرف نشده است؛ اول آنکه قیمت خرید تضمینی 
به درســتی و مطابق با هزینه های تولید تعیین نمی شود، دوم 
آنکه قیمت ها سر وقت )پایان تیرماه( تعیین و اعلام نمی شود 
و دســت آخر مطالبات کشاورزان هم با تاخیر چندین ماهه 

پرداخت می شود.
    این ۳ چالش همواره در فرایند اجرای سیاست خرید تضمینی 
گندم وجود داشته و در سال جاری نیز علیرغم نزدیک شدن 
به پایان فصل برداشت گندم اما مطالبات کشاورزان همچنان 
پرداخت نشــده است. از سویی دیگر برخلاف تبصره 2 ماده 
2 اصلاحیه قانون تضمین خرید محصولات اساسی کشاورزی 
که بر مبنای آن دولت باید تا پایان تیرماه قیمت خرید تضمینی 
گندم برای سال زراعی آینده را تعیین کند اما هنوز خبری از 

تعیین قیمت های جدید نیست.
    در ســال جاری دولت برای خرید بیش از ۱۱ میلیون تن 

گندم حدود 200 همت منابع مالی صرف کرده است. این در 
حالی است که طبق برآورد صورت گرفته در سال های گذشته 
حدود ۳0 درصــد کل منابع لازم برای خرید ۱0 میلیون تن 
گندم برای هزینه های جاری است حال آنکه طبق آمار شرکت 
بازرگانی دولتی ایران حدود ۳0 درصد از گندم خریداری شده 
هم از نوع گندم بی کیفیت درجه ۳ اســت. این موارد نشان 
می دهد با وجود صرف هزینــه های کلان برای تامین گندم 
مورد نیاز اما این سیاست سازکار بهینه ای برای استفاده از منابع 

موجود نیست.
* دولت  به منظور حمایت نیازمند بازاری شــفاف و قابل 

رصد است
   از سویی دیگر نیز حدود ۳8۴ کارخانه تولید آرد با ظرفیت 
۳0 میلیون تن و ســایر کارخانجات فراوری گندم با ظرفیت 
تولید بیش از ۳ میلیون تن تولید طی ســال های گذشته در 
کشور احداث شده است که به دلیل سازکار مداخله دولت تنها 
با یک سوم ظرفیت اسمی خود در حال فعالیت هستند و هیچ 
ارتباط مشخصی نیز با اراضی کشاورزی جهت افزایش کیفیت 

محصولات و راندمان تولید از مزرعه تا سفره ندارند.
   دولت به منظور هوشمندسازی سازکار حمایتی خود نیازمند 
بازاری شفاف و قابل رصد است تا بر اساس اطلاعات موجود 
در آن اقدام به طراحی برنامه ها و سایر سیاست های حمایت 

از تولید نماید.
  از سال ۱۳88 بر اساس قانون افزایش بهره وری کشاورزی، 
دولت موظف به اجرای سیاست قیمت تضمینی در خصوص 
محصولات اساسی کشاورزی شده است. با اجرای سیاست 
قیمت تضمینــی دولت نه تنها می توانــد حمایت های خود 
را به صورت هدفمند انجام دهــد بلکه امکان قیمت گذاری 
محصولات کشاورزان بر اساس کیفیت نیز فراهم خواهد کرد 
و انگیزه کشاورزان برای تولید و عرضه محصولات با کیفیت 

افزایش خواهد یافت.

   همچنین با اجرای سیاســت قیمــت تضمینی، مطالبات 
کشاورزان ظرف مدت حداقل ۳ روز تا نهایتا یکماه به صورت 
کلی توسط خریداران محصول تسویه خواهد شد. نکته مهم 
تغییر این سیاســت آن اســت که دولت با اجرای این روش 
می تواند یارانه ها و خدمات دولتی خود را به بازیگرانی بدهد 
که برای ارتقای کیفیت محصولات و افزایش بهره وری تولید 

اقدامات ویژه ای تعریف و اجرا کرده اند.
   به منظور هوشمندسازی مدل تنظیم گری و حمایت دولت در 
زنجیره گندم و اتصال کارخانجات تولید آرد و فرآوری گندم به 

مزارع نیاز به اقدامات زیر است:
•  اجرای سیاست قیمت تضمینی با تکمیل طرح هوشمندسازی 

یارانه آرد و نان
•  تجهیز انبارهای بورس کالا به منظور نگهداری باکیفیت گندم

•  مجوز تامین گندم مورد نیاز شرکت بازرگانی دولتی ایران 
جهت ذخایر استراتژیک و تنظیم گری بازار گندم از محل تولید 

داخلی و واردات
•  اختصاص حمایت های یارانه ای )کود، ســم و بذر، حقابه 

و…( به کشاورزانی که تولیدات با کیفیتی دارند
•  حمایت تسهیلاتی و بیمه ای از تعاونی های تولید و مشارکت 
کننده محلــی و منطقه ای در این طرح به منظور ارتقای بهره 

وری
* نحوه تعیین نرخ خرید تضمینی 

   گفتنی است، هفته گذشته این شورا برای تعیین قیمت خرید 
تضمینی گندم تشکیل جلسه داد اما بدون نتیجه پایان یافت.نرخ 
خرید تضمینی گندم بر مبنای ۴ فاکتور مثل هزینه های تولید 
یک واحد متعارف به اضافه سود معقول برای کشاورز، آخرین 
نرخ تورم اعلامی توسط بانک مرکزی، نرخ مبادله کالا درون 
بخش و بیرون بخش، نرخ مشابه محصول در خارج از کشور 

به اضافه هزینه های مترتب بر آن مشخص و ابلاغ می گردد.
   سال گذشته حدود ۱0.۵ میلیون تن گندم از سوی گندم کاران 
تحویل دولت شــد که برای ســومین بار طی دو دهه اخیر 
خودکفایی در این محصول استراتژیک محقق شد. پیش بینی 
شده امسال این عدد به ۱2 میلیون تن برسد. به این ترتیب گندم 
مورد نیاز آرد نانوایی های سنتی کشور )سنگک، بربری، تافتون 

و لواش( تأمین است.
   مبلغ این میزان گندم تولیدی با هر کیلو گرم ۱7.۵ هزار تومان 
حدود 2۱0 هزار میلیارد تومان )همت( می شود که از این عدد 
تا کنون بیش از ۱۱ میلیون و 8۵0 هزار تن تحویل شده است. 
پول واریزی به حســاب گندم کاران مبلغ ۱2۱ همت بوده و 
حدود 88 همت باقی مانده کــه به تدریج در حال پرداخت 

است.
  به گزارش قدس آنلاین،قیمت پیشنهادی برخی از اعضای 
شورای قیمت گذاری و اتخاذ سیاست های حمایتی محصولات 
کشــاورزی برای هر کیلو گرم گندم در سال زراعی ۱۴0۳-
۱۴0۴ مبلغ 2۳.۵ هزار تومان است که در این خصوص بعضی 
از اعضای دولتی مانند ســازمان برنامه و بودجه نظری دیگر 

داشته و عددی پایین تر اعلام می کند.

گروه اقتصادی // عضو کمیسیون برنامه وبودجه مجلس 
با بیان این که بودجه ۱۴0۴ حرفه ای و تخصصی خواهد 
بود در مورد افزایش حقوق گفت: سعی داریم حقوق را ۲0 
 تا ۴0 درصد افزایش دهیم؛ البته سقفی را برای مدیران 

در نظر می گیریم.
    عباس قدرتی با اشاره به بخشنامه تدوین بودجه و افزایش 
حقوق کارکنان دولت اظهار کرد: مردم دغدغه های بسیاری 

داشتند و قبل از روی کار آمدن دولت آن را ارائه داده اند.
       وی افزود: کمیســیون یک ســری مــوارد را به وزیر 
 اقتصاد گفته اســت؛ ضمــن این که تورم بــا میزان حقوق 

همخوانی ندارد.
    قدرتــی ادامه داد: یک اســتاد دانشــگاه پایه یک 20 
میلیون تومــان دریافت می کنــد؛ بنابراین بایــد تورم را 
 کاهــش داده و حقوق هــا را افزایش دهیم تــا رفاهیات

 فراهم شود.
    ایــن نماینــده مجلــس افــزود: ذهن ما نیــز درگیر 
پیش بینــی منابع مالی اســت. جلســه ای هــم احتمالًا 
 خواهیم داشــت و بدین صورت نیســت که قولی بدهیم و 

عمل نکنیم.

    وی بــا بیان این که زندگی مردم با این ارقام نمی چرخد، 
اضافه کرد: ســعی داریم حقوق را 20 تا ۴0 درصد افزایش 
دهیم؛ البته ســقفی را برای مدیران در نظر می گیریم تا مردم 

حداقل حقوق را دریافت کنند.
   بــه گزارش  خبرآنلاین، قدرتی گفــت: از همین تریبون 
قول خواهم داد بودجه ۱۴0۴ بســیار حرفه ای و تخصصی 

خواهد بود.

  اعلام میزان افزایش حقوق کارمندان
تخلیه دو نگله 277 تنی در بندر شهید رجایی در سال ۱۴0۴  

بندری  معاون   // اقتصــادی   گروه 
و  بنــادر  اداره کل  اقتصــادی  و 
از تخلیه  دریانــوردی هرمــزگان 
دو محمولــه وارداتــی بــه وزن 
 ۲77 تـُـن در بندر شــهید رجایی

 خبرداد. 
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ »روح الله 
شــاعلیا« اعلام کرد: دو نگله هر کدام 
به وزن ۱2۶ و ۱۵۱ تن در اســکله ۹ 
بندر شهید رجایی با تجهیزات راهبردی 
بندری )یک دستگاه شــور کَرن ۵۵0 
تنی( به مقصد اســتان یــزد با موفقیت 

تخلیه شد. 
   وی ادامــه داد: تخلیــه دونگله ۱۵0 
تنی و یک نگله ۱2۶ تن از کشــتی در 
اسکله ۹ توسط شور کرن های بندر که با 
مشارکت کارکنان دو شرکت خصوصی 
مســتقر در بنــدر و برنامه ریزی دقیق 
کارشناسان اداره امور بندری انجام شد.

   معــاون بندری و اقتصــادی اداره کل 
بنــادر و دریانوردی هرمــزگان با بیان 
اینکه از ابتدای ســال جاری تا کنون ۹ 
نگله وارداتی در این بندر تخلیه شــده 
است، افزود: محموله های یاد شده شامل 
دستگاه پرس کاشــی و سرامیک بوده 

است. 
  گفتنی اســت؛ هفته گذشــته نیز سه 
محمولــه وارداتــی بــه وزن ۳8۹ تنُ 
ویژه صنایع کشــاورزی و کود زنجان و 
تخلیه  رجایی  بندرشهید  در  پتروشیمی 

شد.

  

پرونده کلاسه 140340920000933424 
شــعبه دادگاه اصل 49 قانون اساســي 
اســتان هرمزگان تصميم نهايي شماره 

.140340390001711633
شاکي:  ستاد اجرايي فرمان حضرت امام 

ره به نشاني استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد 
اسلامبولي - کوچه 17- ستاد اجرايي فرمان امام )ره( با نمايندگي 

آقاي احسان کشاورز فرزند احمد
اتهام:  شکايت برخلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي

گردشکار: بتاريخ يازدهم شهريور ماه يکهزار و چهارصد و سه 
پرونده کلاســه فوق تحت نظر اســت دادگاه به تصدي امضاء 
کننده ذيل تشکيل اســت ملاحظه ميگردد از نمايندگي محترم 
ســتاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( در اســتان مکاتبه اي به 
شماره 181/172600/ن مورخه 1403/05/30 گرديده و با توجه 
به اينکه امکان هر گونه اقدام جهت تعيين تکليف قانوني ملک 
موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستي گرديده دادگاه 
با عنايت به جميع اوراق و محتويات پرونده با استعانت از درگاه 
احديت متعال در خصوص درخواست ستاد ياد شده به شرح آتي 

مبادرت به صدور تصميم مينمايد.
» قرار سرپرستي «

در خصوص يک قطعه زمين واقع در شهرستان بستک ، بخش 
جناح، روســتاي عالي احمدان ، قطعه 119 به مســاحت 500 
مترمربع که حسب پاسخ شماره 1403/396 مورخ 1403/05/17 
کارشناس رسمي دادگستري در امور ثبتي و همچنين برابر پاسخ 
شــماره 1402/1231/21/88 مــورخ 1402/02/16 اداره منابع 
طبيعي استان هرمزگان ملک مذکور غير محصور فاقد سابقه ثبتي 
معرفي و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوي اشخاص زمين 
خوار و سودجو ميباشد لذا به منظور جلوگيري از سوء استفاده و 
تصرف در ملک مذکور ، لازم است يک مرجع قانوني با تصدي 
موقت اموال نســبت به تهيه گزارش جامع و اداره موقت اموال 
تعيين شــود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقيقي 
و يا حقوقي محافظت نموده و مانع تضييع آن شــود لذا دادگاه 
با اســتناد به تبصره هاي مواد 10 و 20 اصلاحيه آيين نامه نحوه 
رســيدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي قرار 
سرپرستي نمايندگي ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( استان 
هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام ميدارد بر اساس اين 
تصميم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات و تا زمان صدور 
راي دادگاه صالــح در ماهيت موضــوع و تعيين تکليف قطعي 
مال موضوع پرونده نســبت به انجام وظايف قانوني خود اقدام 
و گزارش اقدامات خود را مســتمرا به ايــن دادگاه ارائه نمايد . 
مقرر است دفتر مراتب به ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( 
نمايندگي هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانوني و ارائه 
گــزارش دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البيان تصميم بعدي را 

اتخاذ نمايد.

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه

مختار صادقي 
  رئيس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان 

هرمزگان
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در امتداد تاریکی

دخترم در حالی خانه را به یکباره ترک کرده اســت که  
هیچ کس از او خبری ندارد...

زن۴۵ساله بابیان این که بسیار نگران است، به مشاور و مددکار 
اجتماعی کلانتری طبرسی شمالی مشهد گفت: من سه فرزند دارم 
و همسرم بازنشسته است. همسرم تنها دخترمان را بسیار دوست 
داشت و همه چیز در اختیار او قرار می داد. در زمان شیوع کرونا 
برای دخترم یک گوشی آخرین مدل خرید و او وارد شبکه های 
اجتماعی شد؛ به طوری که رفت و آمدها و رفتار دخترم تغییر کرد. 
او مرا زنی با افکار پوسیده و قدیمی می دانست و مدام می گفت که 
من خیلی سخت گیر هستم به همین دلیل خیلی ارتباط خوبی با 
هم نداشتیم تا این که متوجه شدم از مدتی قبل با پسری در ارتباط 
است که همسایه ماست. گاهی متوجه می شدم با آن پسر بیرون 
می رود و دیروقت به خانه می آید؛ موضوع را به همسرم گفتم و 
او با دخترم صحبت کرد. دخترم به سادگی گفته بود که آن پسر را 
دوست دارد و می خواهد با او ازدواج کند. خلاصه چند باری آن 
پسر، دخترم را به اصطلاح تا در خانه همراهی کرده بود. همسرم 
و پســرم تحقیق کردند ولی همه درباره خانواده و آن پسر چیز 
 خوبی نمی گفتند. با این حال گوش دخترم بدهکار نبود تا حرف

 می زدم می گفت می خواهد آزاد باشــد. تا این که چند روزی 
دخترم با آن پسر قهر کرده بود که یک دفعه دیدم یکی از شیشه 
های خانه مان شکست. آن پســر در کوچه  داد می زد و دنبال 
دخترم می گشــت، انگار حال عادی نداشت؛ درضمن یک قمه 
هم دستش بود. آن شب با کمک پلیس توانستیم آن پسر را دور 
کنیــم اما انگار آن رفتار به نظر دخترم از عشــق و علاقه او به 
خودش بوده اســت و دخترم را بیشتر شیفته خودش کرده بود. 
خلاصه مخالفت های ما فایده ای نداشــت و تقریبا کار آن پسر 
هر شب همین شده بود که با چاقو یا قمه به در خانه ما بیاید. ما 
هم از ترس آبرویمان اجازه دادیم به خواستگاری بیاید. در جلسه 
خواستگاری مادر پسر گفت که پسرش هیچ مال و منالی ندارد 
و تازه کار پیدا کرده است. خلاصه مخالفت کردیم اما چند روز 
بعد یک نامه از دخترم روی میز تلویزیون بود که با آن پسر رفته 
است؛ بالاخره مجبور شــدیم با ازدواج آن ها موافقت کنیم.  در 
مجلس خواستگاری هم مجبور شدیم سر مهریه کوتاه بیاییم و 
فقط چند ســکه مهریه دخترم کردند. آن ها از این که دخترم با 
پسرشان دوست بوده و از ترس آبرویمان کمال استفاده را کردند. 
خلاصه از روز بعد از عقد، دختــرم به خانه آن ها رفت .هنوز 
یک هفته نگذشته بود که دخترم زنگ زد و گفت که نامزدش  با 
کتک کاری و بســتن دست و پاهایش،  او را مجبور کرده است 
مهریه اش را ببخشد و مدام او را زندانی می کند! در این شرایط 
با التماس توانستم چند روزی دخترم را به خانه خودمان بیاورم. 
ولی بلافاصله همســرش باز چاقو به دست به در خانه ما آمد و 
در ضمن از ما شــکایت کرد که همسرش را پنهان کردیم. پلیس 
به درخانه ما آمد و دخترم را با حکم برد. بعدا فهمیدم که دخترم 
خودش خواسته و با خواست خودش حکم گرفته شده است، او 
از همسرش می ترسد؛ خلاصه دامادم دخترم را در خانه زندانی 
می کند و هر بار که برای دیدن دخترم می روم می گوید خواب 
اســت یا با یک دلیلی مرا به خانه شان  راه نمی دهد. چند روز 
پیش باز دخترم با گریه و التماس از ما خواســت که او را نجات 
بدهیم. ما هم به در خانه آن ها رفتیم دامادمان ما را متهم کرد که 
در زندگــی آن ها دخالت می کنیم ولی دخترم او را راضی کرد. 
دخترم به خانه ما آمد و تازه متوجه شدیم بدن دخترم کبود است، 
به همین خاطر  از دامادمان شکایت کردیم ولی چند روز ازاین 
شکایت نگذشته بود که دخترم  بدون هیچ خبری خانه را ترک 
کرده و همسرش هم مدعی است از او خبری ندارد !اما ای کاش...

دختری که گم شد !

 ترکیه از کشته شدن مسئول بخش ایرانِ
 »پ.ک.ک« خبر داد

  یک رســانه رســمی ترکیه  خبــر داد نیروهای این 
کشور مســئول بخش ایران در حزب کارگران کردستان 
»پ.ک.ک« را در شــرق عراق کشته اند.گروه بین الملل 
خبرگزاری فارس؛ »آناتولی« خبرگزاری رسمی ترکیه، 
، به نقل از منابع اطلاعاتی این کشــور خبر داد »صالحه 
آق بیگ« مسئول بخش ایران در »پ.ک.ک« به تازگی در 
سلیمانیه عراق کشته شده است.آناتولی می گوید این عضو 
پ.ک.ک با نام مستعار »نوژان آمد« در این گروه فعالیت 
داشــته است.بر اســاس این گزارش،  آق بیگ در منطقه 
مرزی »پنجه وین« در مرز عراق و ایران ازپادرآمده است.

آناتولی درعین حال اشاره کرد آق بیگ از سال ۱۹۹۳ به 
عضویت پ.ک.ک درآمده و مسئول بخش ایران در این 
گروه بوده اســت.این گزارش در حالی منتشر شده است 
که منابع عراقی اواخر هفته گذشته از حمله پهپادی ترکیه 
به یک خودرو در ســلیمانیه عراق خبر داده بودند.منابع 
امنیتی در منطقه کردســتان عراق به رسانه ها گفته بودند 
به علت سوختن کامل خودرو در آتش، شناسایی هویت 
 افرادی که در این حمله هدف قرار گرفته اند، امکان پذیر

 نیست.
طوفان در چین ۲ کشته و ۹۲ زخمی برجای گذاشت

   طوفان موســوم به »یاگی« در استان »هاینان« 
چین دســت کم 2 کشته و ۹2 زخمی برجای گذاشته 
اســت. به گزارش ایسنا، طوفان جمعه2 بار مناطقی 
از چیــن را درنوردید و ابتــدا هاینان را تحت تاثیر 
قرار داد و سپس به استان »گوانگدونگ« این کشور 
رســید.این طوفان باعث ایجاد اختلال گسترده در 
سراسر جنوب چین شــد. مدارس در »گوانگژو«، 
»شــنژن« و »یانگ جیانگ« کلاس هــا را متوقف 
کردند و دانشگاه ها نیز شــروع سال تحصیلی خود 
را به تعویق انداختند.بــه گزارش آناتولی، در هنگ 
کنگ، معاملات محلی بورس به حالت تعلیق درآمد 
و مدارس به عنوان یک اقدام احتیاطی تعطیل شدند.

سفرهای هوایی نیز با اختلالات قابل توجهی مواجه 
 شــد و لغو پروازهــای متعددی در سراســر منطقه

 ثبت شد.
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  گروه حوادث // مدیر کل امور دانش 
آموختگان ســازمان امور دانشجویان 
گفت: بیش از صد نفــر از متقاضیان 
اخیر نمایندگی مجلس شورای اسلامی 

مدرک تحصیلی جعلی داشتند. 
 حامــد ثقفی ضمن بیــان این مطلب در 
خصــوص آخرین وضعیــت از مدارک 
جعلی دانشگاهی در کشــور تاکید کرد: 
به طور کلی ما سال های گذشته مدارک 
جعلی و تقلبی دانشگاهی در کشور داشتیم 
و بسیاری از این موارد هم اطلاع رسانی 
شده اســت. اما آنچه که به صورت کلی 
در تمامی مراجع آموزشی کشور می توان 
گفت این است که به نوعی مدارک تقلبی 

وجود دارد.
وی در ادامه به میــزان مدارک تقلبی در 
بیــن متقاضیان اخیــر نمایندگی مجلس 
شورای اسلامی اشاره کرد و افزود: بیش 
از صــد و خورده ای ایــن افراد مدارک 
تقلبی دانشــگاهی داشــتند و از طریق 
پایگاه الکترونیکــی اطلاعات و مدارک 
تحصیلی کشــور »پام تک« سازمان امور 
دانشجویان کشف شــدند.مدیر کل امور 
دانش آموختگان سازمان امور دانشجویان 

خاطرنشــان کرد: وقتی ما کد صحت یا 
شناســه 20 رقمی را روی مدارک ثبت 
می کنیــم به راحتی می توان جعلی بودن 
مدارک تحصیلی را شناسایی کرد. در واقع 
همانطور که هر فــرد ایرانی یک کد ملی 
دارند هــر دانش نامه و مدرک موقت هم 

باید کد شناسه داشته باشد.
ثقفــی اظهار کــرد؛ کد شناســه مدارک 
تحصیلی طی یک فرآینــد پیچیده یعنی 
از ورود فرد از ســازمان ملی ســنجش 
 و ارزشــیابی نظام آموزش کشــور آغاز 
می شــود و طی دوره تحصیلی بررسی و 

در نهایت کد صادر می شود.
وی تاکیــد کرد: در حــال حاضر تمامی 
دانشگاه های زیر مجموعه وزارت علوم 
کد شناســه تحصیلی دارنــد؛ اما فارغ 
التحصیلان دانشــگاه آزاد کد شناسه 2۴ 
رقمی برای خــود دارند کــه در نهایت 
تمامی این کدها تجمیع می شــود و یک 
کد واحد صادر خواهد شد.مدیر کل امور 
دانش آموختگان سازمان امور دانشجویان 
افزود: مدارک تحصیلــی جعلی از همه 
دانشــگاه ها وجــود دارد؛ اما اغلب این 
مدارک به اسم دانشگاه های پیام نور، غیر 

انتفاعی و علمی کاربردی است.
وی در پایــان اظهار کــرد: به طور کلی 
مدارک جعلی که ســالیانه به ســازمان 
امور دانشــجویان می رسد حدود 20 تا 
۵0 مدرک است؛ اگر چه بسیاری از این 
مدارک جعلی توسط سازمان های اداری 
از همان دانشگاه مخصوص استعلام گرفته  
می شود و نمی شــود آمار دقیق در این 

زمینه ارائه داد.

به گزارش قدس آنلایــن ؛ ثقفی با بیان 
اینکــه افرادی که مدارک جعلی داشــته 
باشند و به دست سازمان امور دانشجویان 
 برســد مــورد پیگیــری قضایــی قرار 
مــی گیرند، گفت: در یک مورد اخیراً هم 
عضو هیئت علمی یکی از دانشــگاه ها 
که زیر مجموعــه وزارت علوم نیز نبود 
 پس از بازنشستگی مشخص شد مدرک 

تحصیلی اش جعلی است.

جعلی بودن مدارک بیش از صد متقاضی نمایندگی اخیر مجلس   جعلی بودن مدارک بیش از صد متقاضی نمایندگی اخیر مجلس   

گروه حوادث // رئیــس پلیس راهور فراجا از کاهش 
38 درصدی تصادفات فوتی در کشور خبر داد و گفت: 
سرعت غیرمجاز و عدم توجه، همچنان عامل اصلی 

تصادفات است. 
 سردار سید تیمور حسینی رئیس پلیس راهور فراجا آمار تصادفات 
فوتی و جرحی را در بازه زمانی ۱0 تا ۱۶ شــهریور ماه اعلام کرد 
و گفت: در این مدت 2۶۴ فقره تصادف منجر به فوت رخ داده که 
منجر به جان باختن ۳۱۴ نفر شده است. این آمار نشان دهنده کاهش 
۱۹7 نفری تعداد کشته شدگان و کاهش ۳8 درصدی تصادفات فوتی 
نسبت به مدت مشابه سال قبل )۱۴02( است.وی افزود: علاوه بر 
این، در مجموع 8۱۵۶ فقره تصادف جرحی در این بازه زمانی ثبت 
شده است.سردار حسینی همچنین ادامه داد: کل آمار تصادفات در 
مقایسه با مدت مشابه سال گذشته، با کاهشی 2.۵ درصدی مواجه 
بوده است.وی به دلایل اصلی بروز این تصادفات اشاره کرد و تأکید 
کرد: ســرعت غیرمجاز، عدم توجه به جلو و از دست دادن کنترل 
خودرو از مهم ترین عوامل وقوع تصادفات بوده اند.به گزارش قدس 
آنلاین ؛ رئیس پلیس راهور فراجا بیان کرد: تلاش های پلیس راهور 
برای کاهش تلفات جاده ای و افزایش ایمنی همچنان ادامه دارد و از 
رانندگان درخواست می شود تا با رعایت قوانین و مقررات راهنمایی 

و رانندگی، به کاهش این آمار کمک کنند.

حوادث

 رئیس پلیس راهور فراجا خبر داد
 کاهش 38 درصدی تصادفات فوتی

 در کشور 

گروه حــوادث // معاون مبــارزه با جعل و 
کلاهبرداری پلیس آگاهی فراجا از دستگیری 
فــردی که بــا معرفی خود تحــت عنوان 
مســئول عالی رتبه در دفاتــر آیات عظام 
کلاهبرداری  به  اقدام  قرآنی  موسســات  و 
بودند، کــرده  مــردم  از  میلیــاردی   ۵0 

 خبر داد. 
ســرهنگ عبداله چولکی در تشریح جزئیات این 
خبــر گفت:  به دنبال وصــول پرونده ای با موضوع 
کلاهبــرداری و اخــاذی از شــهروندان بلافاصله 
کارآگاهــان مبارزه با جعــل و کلاهبرداری پلیس 
آگاهی پیگیری این پرونده را در دســتورکار خود 
قرار دادند. در همین راستا نیز در جریان تحقیقات 
اولیه مشخص شد فردی به هویت معلوم تحت عنوان 
مشتری به شــکات مراجعه و خود را مسئول عالی 
رتبه در دفاتر آیات عظام و موسسات قرآنی معرفی 

کرده و مدعی شــده است تعدادی فیش آپارتمان و 
حواله خودروهــای وارداتی به نام خودش دارد که 
به علت عدم توانایی در تکمیل موجودی، حاضر به 

واگذاری این حواله است.
معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی 
فراجا گفت: در ادامــه نامبرده با جعل تعدادی فرم 
واگذاری، فیش بانکی، سربرگ و... . از تعداد کثیری 
شهروند به مبلغ ۵0 میلیارد ریال کلاهبرداری کرده و 

متواری شده بود. 
به گزارش ایســنا، وی ادامه داد:  در همین راستا نیز 
بلافاصله با انجام اقدامات اطلاعاتی و پلیســی، در 
حالیکه متهم تغییر چهره داده بود توسط کارآگاهان 
اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری شناسایی و طی 
یک عملیات غافلگیرانه دستگیر و به مقر انتظامی 
منتقل شد که پس از تکمیل تحقیقات به دادسرا اعزام 

و از آن طریق روانه زندان شد.

کلاهبرداری با عنوان مسؤول دفتر آیات عظامکلاهبرداری با عنوان مسؤول دفتر آیات عظام

گروه حوادث // فرمانده انتظامی شهرستان کاشمر از دستگیری ۲ 
متهم که یک کیلــو و 630 گرم مواد مخدر را با قصد قاچاق بلعیده 

بودند، در این شهرستان خبر داد.
سرهنگ حسن مشــهدی گفت: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر کاشمر حین 
کنترل یکی از محورهای مواصلاتی این شهرستان به راننده و سرنشینان یک دستگاه 
خودرو سواری سمند مشــکوک و این خودرو را به منظور بررسی بیشتر متوقف 
کردند.این مقام انتظامی افزود: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر با هماهنگی مقام 
قضایی پس از انجام تحقیقات اولیه یک کیلو و ۶۳0 گرم مواد مخدر از نوع تریاک 
را که 2 متهم قصد داشــتند در پوشش مسافر نسبت به قاچاق آن ها از طریق بلع 
اقدام کنند، کشف کردند.فرمانده انتظامی شهرستان کاشمر با اشاره به معرفی متهمان 
به مراجع قضایی، تصریح کرد: مبارزه بی امان با مواد مخدر یکی از مأموریت های 
مهم پلیس محسوب می شود.به گزارش همشــهری آنلاین، وی خاطرنشان کرد: 
شهروندان با اعلام موارد مشکوک به مرکز فوریت های پلیسی ۱۱0 می توانند پلیس 
را در این زمینه یاری کنند و همچنین شــماره تلفن ۱۹7 به صورت شبانه روزی 

آماده دریافت هرگونه پیشنهاد، تقدیر و انتقاد از عملکرد پلیس است.

 بلعیدن یک کیلو مواد مخدر
 به قصد قاچاق

  آگهي مناقصه عمومي یک مرحله اي        
شماره مناقصه 2003091616000005 

شهرداری قشمشهرداری قشم

شــهرداري قشــم در نظر دارد پروژه احداث زمین ورزشی شهرک نریمان 
شهر قشــم به شرح نقشه و مشــخصات فنی پیوست اســناد مناقصه و 
از محــل اعتبارات داخلی شــهرداری را به پیمانكار واجد الشــرایط واگذار 
نمایــد. لذا بدینوســیله از پیمانكاراني  کــه حداقل داراي رتبــه 5 ابنیه و 
صلاحیــت پیمانكاری مي باشــند دعــوت بعمل مي آید جهــت دریافت 
اســناد مناقصه از روز دوشــنبه مــورخ 1403/06/19 لغایت پنج شــنبه 
 مــورخ 1403/06/29 از طریق ســامانه تــدارکات الكترونیكی دولت )ســتاد ایــران( به آدرس

 www.setadiran.ir اقدام نمایند. )دانلود اسناد از سایت ستاد ایران(
موضوع مناقصه: احداث زمين ورزشی شهرک نریمان شهر قشم طبق نقشه ، مشخصات فنی و شرح 

عمليات پيوست اسناد مناقصه
سایر شرایط مناقصه:- برآورد اولیه پروژه موضوع مناقصه مبلغ 162/419/412/320 ریال براساس 

فهرست بها ابنیه سال 1403 می باشد.
- مبلغ ســپرده شــرکت در مناقصه 8/130/000/000 ریال بصورت ضمانتنامه معتبر بانكی دارای 
حداقل ســه ماه اعتبار و یا بصورت واریز نقدی به حســاب سپرده شــهرداری نزد بانک مهر ایران 

شبای150600722001111525030001ir  پرداخت گردد.
- آخرین مهلت ارائه پیشنهاد )بارگذاری در سامانه ستاد( ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 1403/07/09  

مي باشد. )اصل پاکت الف تحویل بصورت فیزیكی(
- جلسه کمیسیون افتتاح پاکات مناقصه روز سه شنبه مورخ 1403/07/10 در شهرداری قشم برگزار 

خواهد شد.
- چنانچه برندگان اول ، دوم و ســوم حاضر به انعقاد قرارداد نشوند، سپرده آنان به ترتیب اولویت به 

نفع شهرداری ضبط خواهد شد.
- شهرداری در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است.

- به پیشنهادات مبهم، مشروط ، بدون سپرده و ناقص و پیشنهاداتی که پس از انقضاي مدت مقرر در 
آگهي واصل شود ترتیب اثر داده نخواهد شد.

- هزینه نشر آگهی مناقصه بعهده برنده مناقصه می باشد.
- شناسه ملی شهرداری : 14002767171    شماره تماس 07633387147

- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است.   

دندانپزشک قلابی بیمار ویزیت می کرددندانپزشک قلابی بیمار ویزیت می کرد
گــروه حوادث//  دندانپزشــک  قلابی کــه در یک مطب غیر 
 قانونــی بیمــاران را ویزیت می کــرد، از ســوی پلیس کرج

دستگیر شد.
ســرهنگ »پیمان لطیفی« معاون هماهنگ کننده پلیس 
البــرز گفت: برابر گزارش مردمــی درخصوص فعالیت 
غیرمجاز یک نفر در مطب دندانپزشکی در یکی از مناطق 
شهرستان کرج، بررسی موضوع در دستور کار مأموران 

سازمان اطلاعات پلیس البرز قرار گرفت.
وی با اشــاره به اینکه در رصدهای اطلاعاتی مشخص 
شــد مدارک دندانپزشــکی و مهر نظام پزشــکی متهم 
جعلی بوده و متهم با مدارک جعلی مطب دندانپزشــکی 

را دایــر کرده اســت، اضافه کرد: چنانچــه مردم برای 
انجــام امر دندانپزشــکی به مطب غیرمجــاز این متهم 
مراجعــه کرده اند، برای طرح شــکایت در شــعبه 22 
بازپرســی دادســرای عمومــی و انقــلاب ناحیه یک 
 )امــور جنایی و جرایم خاص( شهرســتان کرج حاضر 

شوند.
 به گزارش ایران ؛ همچنین شــهروندانی که در دام این 
دندانپزشک قلابی افتاده اند، می توانند به صورت حضوری 
به پلیس امنیت اخلاقی فرماندهی انتظامی البرز واقع در 
میدان نبوت کرج مراجعــه یا با تلفن 02۶2۱827۶0۴ 

تماس حاصل نمایند.

کلاهبرداری از 110 نفر به بهانه فروش خانه
گروه حوادث // مرد شــیاد که به بهانه 
فروش خانــه با آگهی در ســایت های 
اینترنتــی و دریافت بیعانــه حدود ۴ و 
 نیم میلیارد ریــال کلاهبرداری کرده بود

دستگیر شد.
سردار حمید هداوند فرمانده انتظامی 
کلاهبردار  دستگیری  از  البرز  استان 
حرفه ای با ۱۱0 شــاکی از سراسر 
کشــور خبر داد و گفت: این فرد با 
فروش  واهی  آگهی هــای  قراردادن 
منــزل مســکونی در ســایت های 
اینترنتــی و دریافت مبلغی به عنوان 

بیعانه از افــراد بلافاصله خط تلفن 
همراه خــود را خاموش و پول ها را 
نیز با دستگاه پوز یا خرید حضوری 

خرج می کرد.
به گزارش ایران ؛ در بررســی های 
پلیس فتای اســتان هویت این فرد 
کلاهبردار شناســایی و در یکی از 
نقاط شهرستان کرج دستگیر شد که 
تعداد ۱۵ فقــره پرونده به پلیس فتا 
استان رســید و ۱۱0 شاکی پرونده 
از سراسر کشــور شناسایی شده اند. 
میزان کلاهبرداری این فرد شــیاد ۴ 

میلیــارد و۶۵0 میلیون ریال برآورد 
شده است.

گروه حوادث // مرد جوان که پس از کشــتن همسرش جسد او را در 
اطراف شــهر رها کرده بود با ردیابی های پلیسی دستگیر و مجبور به 

اعتراف شد.
سردار سعید مطهری زاده فرمانده انتظامی خراسان شمالی گفت: 
در پی اعلام کشــف جسد زنی ناشناس در شهرستان بجنورد، 
بررســی موضوع در دســتور کار پلیس قرار گرفت. پس از 

ارجاع پرونده به پلیس آگاهی و حضور کارشناسان در صحنه 
فرضیه خودکشی و فوت عادی منتفی شد. با اقدامات گسترده 
پلیسی ابتدا هویت مقتول مشــخص و سپس دو نفر متهم در 
این رابطه شناسایی شدند که با هماهنگی قضایی متهم اصلی 
که شــوهر این زن بود در مخفیگاهش در یکی از روستاهای 
اطراف بجنورد دســتگیر و به پلیس آگاهی منتقل شــد. وی 
ابتدا منکر قتل همســرش بود اما در مواجهه با مستندات غیر 
قابل انکار به قتل همسر۴0 ســاله اش اعتراف کرد و پس از 
بازسازی صحنه، متهم روانه زندان شد.به گزارش ایران؛ قاتل 
در تحقیقات انجام شــده و اعتراف فردی انگیزه خود از این 

جنایت را اختلاف شخصی عنوان کرد.

 راز قتل زن جوان
 در سینه شوهرش 

شناسه آگهی : 1094-1403 م/الف
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شهرستان 

گروه شهرستان // صیادان غرب و جزایر هرمزگان 
به تبعیض های سازمان شیلات در صدور  نسبت 
مجوز صید آب های دور معترض هستند و خواهان 
بررسی جدی این مسئله و رفع این تبعیض هستند. 
 فعالیــت در آب های دور عــاوه بر بحث صید و 
کاهش فشــار بر ذخایر آب های ساحلی، از نظر 
حضور ایران در آب های بین المللی و اهتزاز پرچم 
کشــور در این آب ها، اشتغال زایی، تقویت جایگاه 
ایران در کنوانســیون بین المللی تنُ ماهیان، تامین 

امنیت غذایی و رونق اقتصادی حائز اهمیت است.
در حــال حاضر مجوز صید آب هــای دور برای 
صیادان شــرق و مرکز هرمزگان شــامل میناب، 
جاسک و ســیریک و بندرعباس صادر می شود و 
صیادان این مناطق اجازه حضور در آب های دور از 

جمله اقیانوس هند و دریای عمان را دارند.
طبق آمار های اعامی از ســوی اداره کل شیات 
هرمزگان، حدود ۸۳ فروند شــناور از این اســتان 
در آب های دور فعال هستند که بیشترین این آمار 
مربوط به ســیریک و مابقی مربوط به جاسک و 

میناب و بندرعباس است.
حال در این میان صیادان غرب و جزایر هرمزگان 
نسبت به عدم صدور مجوز صید آب های دور برای 
آنها معترض هستند و بر این اعتقاد هستند که در این 
حوزه تبعیض و بی عدالتی صورت گرفته و خواهان 
رفع این تبعیض به منظور بهبود شــرایط معیشتی و 

برابری امتیاز صیادی هستند.

آنهــا می گویند در شــرایطی که مــا امکانات و 
شناور های استاندارد برای فعالیت در آب های دور 
را داریم، سازمان شیات به ما مجوز در این حوزه 
نمی دهد و ما فقط اجازه فعالیت در آب های منطقه 

را داریم.
شناور های صیادی لنج های آب های دور که تامین 
کننده مواد اولیه کارخانه های تنُ ماهی استان و کشور 
هســتند، به طور معمول هر کدام با ظرفیت ۱۵۰ تا 
۲۰۰ تنُ در آب های اقیانوس هند رفت و آمد دارند.

فعالیت صیادان غرب هرمــزگان در آب های دور 
توجیح اقتصادی ندارد

در شرایطی که صیادان غرب و جزایر هرمزگان به 
شدت نسبت به عدم صدور مجوز صید آب های دور 
برای آنها معترض هستند، مدیرکل شیات هرمزگان 
نبــود توجیح اقتصادی برای فعالیت این صیادان را 

دلیل عدم صدور مجوز اعام کرد.
مسعود بارانی  اظهار داشت: صدور مجوز صید برای 
صیادان منطقه شرق هرمزگان به دلیل نزدیکی این 
مناطق به آب های بین المللی و سواحل مکران است.

وی با بیان اینکه صید در دریای عمان، اقیانوس هند 
و سواحل دور ایران صورت می گیرد، ابراز کرد: با 
توجه به مسئله دوری مسافت منطقه غرب هرمزگان 
از آب های بین المللی و میزان سوخت و زمان مورد 
نیاز برای حضور شناور های این منطقه در آب های 
دور، هیچ توجیح اقتصادی وجود ندارد و در عین 
حال صیادان این منطقه هم تاکنون درخواســتی از 

شیات هرمزگان نداشتند.
مدیرکل شیات هرمزگان مبنی بر این موضوع که 
صیادان غرب هرمزگان بار ها در درگاه ملی صدور 
مجوز ها درخواست خود را ثبت کردند و این ثبت 
درخواســت پس به چه معنایی اســت، گفت: این 
صیادان هیچ گاه به صورت حضوری درخواســت 
خود را در شــیات هرمزگان مطرح نکردند تا ما 
بتوانیم آنها را نسبت به نبود صرفه اقتصادی فعالیت 

در آب های دور توجیح کنیم.
بارانی در خصوص اینکــه اگر صیادان به صورت 
حضوری در شــیات هرمزگان درخواست خود 
را مطرح کنند، آیا امکان نتیجه بخشی دارد، افزود: 
بــه طور یقین با انجام مذاکره و در صورت حصول 
نتیجه، حتما از مجــاری قانونی پیگیر مطالبه این 

صیادان خواهیم بود.
تناقض در توضیحات شــیلات مبنــی بر نبود 

توجیح اقتصادی برای صیادان هرمزگان
با نگاهی به اخبار و آمار اعام شده از سوی شیات 
هرمزگان و توضیحات مدیرکل، شــاهد آن هستیم 
که شماری از مجوز های صید آب های دور در این 
استان برای بندرعباس مرکز هرمزگان نیز صادر شده 
که این خود یک تناقض در توضیحات شیات مبنی 
بر در نظر گرفتن بعد مسافتی و نزدیکی شهر ها به 

سواحل مکران در صدور مجوز ها است.
حال در این شرایط جای سوال است که بندرعباس 
از نظر بعد مســافتی و نزدیکی به آب های سواحل 

مکران چه میزان تفاوتی با جزایری همچون قشم، 
هنــگام و لارک دارد که بــرای تعدادی خاص در 
بندرعباس مجوز صید آب های دور صادر شده، اما 

برای صیادان جزایر این مهم امکان پذیر نیست.
براساس آمار های اعام شــده استان هرمزگان با 
تولیدات شــیاتی بیش از ۳۴۰ هزار تن در سال 
رکوردار تولیدات شــیات کشور و همچنین قطب 

محصولات شیاتی کشور است.
در این میزان تولیدات شــیاتی هرمزگان، صید و 
صیادی با صید ســالانه بالغ بر ۳۲۰ هزار تن نقش 
اساســی و محوری دارد که بخش قابل توجه ای از 

این مهم به صید آب های دور تعلق می گیرد.

به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان ؛ با توجه به 
رونق ایجاد شــده از فعالیت شــناور های صیادی 
آب های دور در حوزه اشــتغال و اقتصاد کشور و 
نقش مهم آنها در تامین نیاز ماهی، کارخانجات تن 
ماهی کشــور و به گردش در آمدن چرخ اقتصاد 
شیات کشــور به نظر می رسد باید با هماهنگی ها 
و برنامه ریزی و حمایت های بیشــتر ســهم استان 
هرمــزگان از برداشــت ذخایر آب هــای دور در 
آب های بین المللی افزایش یابد که یکی از راه های 
تحقق این مهم صدور مجوز صید آب های دور برای 
صیادان غرب و جزایر هرمزگان و استفاده از نقش 

آنها در این حوزه است.

خبر

رئیس دانشکده علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی شرق هرمزگان خبر داد

 آغاز سال تحصیلی جدید
 در دانشکده علوم پزشکی شرق استان 

صیادان غرب و جزایر هرمزگان نسبت به عدم صدور مجوز صید آب های دورمعترض هستند

صیادان غرب و جزایر هرمزگان ؛ خواهان رفع تبعیض صیادان غرب و جزایر هرمزگان ؛ خواهان رفع تبعیض 

نوبت دوم

 النــاز مطهری نژاد گروه شهرســتان // دکتر رضا صفری از 
آغاز سال تحصیلی ۱۴۰۴ - ۱۴۰۳در دانشکده علوم پزشکی 
و خدمات بهداشــتی درمانی شرق هرمزگان در ۱7 شهریورماه 
سال جاری و شروع دوره پرستاری برای نخستین بار از نیمسال 
دوم خبر داد.  به گزارش خبرنگار دریا ؛ رئیس دانشکده علوم 
پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شرق هرمزگان ضمن خیر 
مقدم و خوش آمد گویی به دانشــجویان جدید الورود، از آغاز 
سال تحصیلی ۱۴۰۴-۱۴۰۳ در تاریخ ۱7 شهریور ۱۴۰۳ در  
این دانشکده خبر داد و گفت: نخستین دوره آموزشی کارشناسی 
پرستاری از نیم سال دوم سال تحصیلی آغاز خواهد شد. دکتر 
رضا صفری افزود: پیش از این نیز دانشــجویان در رشته های  
فوریت های پزشکی، بهداشت خانواده و مبارزه با بیماری ها در 
مقطع کاردانی در  دانشکده  علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی شــرق هرمزگان تحصیل می کردند. دانشــکده علوم 
پزشکی و خدمات بهداشــتی درمانی شرق هرمزگان در کنار 
 ساختمان هال احمر شهرستان میناب در حوالی میدان ۲۲ بهمن 

قرار دارد.
آغاز توزیع کتاب های درسی در جاسک

   الناز مطهری نژاد گروه شهرســتان //  اسام احمدی نژاد، 
مدیر آموزش و پرورش شهرســتان جاسک، از شروع فرآیند 
توزیع کتاب های درســی برای بیش از ۱۰ هــزار دانش آموز 
 در این شهرســتان خبــر داد. وی اعام کرد کــه این روند از
به منظور آماده سازی دانش آموزان برای سال تحصیلی ۱۴۰۴-

۱۴۰۳ آغاز شــده است.به گزارش خبرنگار دریا ؛ احمدی نژاد 
با اشاره به اینکه توزیع کتاب ها شامل تمامی مقاطع تحصیلی، 
از ابتدایی تا متوســطه اول و دوم اســت، افزود: این کتاب ها 
مستقیماً از طریق مدارس بین دانش آموزان توزیع خواهد شد و 
نیازی به مراجعه به کتاب فروشی ها وجود ندارد. وی از والدین 
درخواست کرد که برای دریافت کتاب ها، به مدارس فرزندانشان 
مراجعه کنند.وی همچنین خاطرنشــان کرد: این فرآیند تا آغاز 
ســال تحصیلی در مهرماه ادامه خواهد داشــت و اطمینان داد 
که تمام دانش آموزان قبل از شــروع مدرسه کتاب های خود را 
دریافت خواهند کرد. این اقدام در راســتای سهولت دسترسی 
دانش آموزان به منابع آموزشــی و با هدف جلوگیری از بروز 
 هرگونه مشــکل در فرآیند توزیع در ســطح شهرستان اجرا

 می شود.

  

پرونده کلاسه 140340920000939295 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصميم نهايي شماره 140340390001712544.
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)ره( با نمايندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد
اتهام:  شکايت برخلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي

گردشکار: بتاريخ  يازدهم شهريور ماه يکهزار و چهارصد و سه پرونده کلاسه فوق تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء کننده ذيل تشکيل است ملاحظه 
ميگردد از نمايندگي محترم ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( در استان مکاتبه اي به شماره 181/172591/ن مورخه 1403/05/30 گرديده و با توجه به اينکه امکان هر گونه اقدام 
جهت تعيين تکليف قانوني ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستي گرديده دادگاه با عنايت به جميع اوراق و محتويات پرونده با استعانت از درگاه احديت متعال در 

خصوص درخواست ستاد ياد شده به شرح آتي مبادرت به صدور تصميم مينمايد.
» قرار سرپرستي «

در خصوص يک قطعه زمين واقع در شهرســتان بســتک ، بخش جناح، روستاي عالي احمدان ، قطعه 126 به مســاحت 500 مترمربع که حسب پاسخ شماره 1403/403 مورخ 
1403/05/17 کارشناس رسمي دادگستري در امور ثبتي و همچنين برابر پاسخ شماره 1402/1231/21/88 مورخ 1402/02/16 اداره منابع طبيعي استان هرمزگان ملک مذکور غير 
محصور فاقد سابقه ثبتي معرفي و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوي اشخاص زمين خوار و سودجو ميباشد لذا به منظور جلوگيري از سوء استفاده و تصرف در ملک مذکور ، لازم 
است يک مرجع قانوني با تصدي موقت اموال نسبت به تهيه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعيين شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقيقي و يا حقوقي محافظت نموده 
و مانع تضييع آن شود لذا دادگاه با استناد به تبصره هاي مواد 10 و 20 اصلاحيه آيين نامه نحوه رسيدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي قرار سرپرستي نمايندگي ستاد 
اجرائي فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام ميدارد بر اساس اين تصميم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات و تا زمان صدور راي دادگاه صالح 
در ماهيت موضوع و تعيين تکليف قطعي مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظايف قانوني خود اقدام و گزارش اقدامات خود را مستمرا به اين دادگاه ارائه نمايد . مقرر است دفتر 
مراتب به ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( نمايندگي هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانوني و ارائه گزارش دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البيان تصميم بعدي را اتخاذ نمايد.

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه

مختار صادقي-  رئيس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان
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)ره( با نمايندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد
اتهام:  شکايت برخلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي

گردشکار: بتاريخ يازدهم شهريور ماه ماه يکهزار و چهارصد و سه پرونده کلاسه فوق تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء کننده ذيل تشکيل است ملاحظه 
ميگردد از نمايندگي محترم ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( در استان مکاتبه اي به شماره 181/172588/ن- مورخه 1403/05/30 گرديده و با توجه 

به اينکه امکان هر گونه اقدام جهت تعيين تکليف قانوني ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستي گرديده دادگاه با عنايت به جميع اوراق و محتويات پرونده با استعانت از 
درگاه احديت متعال در خصوص درخواست ستاد ياد شده به شرح آتي مبادرت به صدور تصميم مينمايد.

» قرار سرپرستي «
در خصوص يک قطعه زمين واقع در شهرستان بستک ، بخش جناح، روستاي عالي احمدان ، قطعه 129 به مساحت 500 مترمربع که حسب پاسخ شماره 1403/406 مورخ 1403/05/17 
کارشناس رسمي دادگستري در امور ثبتي و همچنين برابر پاسخ شماره 1402/1231/21/88 مورخ 1402/02/16 اداره منابع طبيعي استان هرمزگان ملک مذکور غير محصور فاقد سابقه 
ثبتي معرفي و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوي اشخاص زمين خوار و سودجو ميباشد لذا به منظور جلوگيري از سوء استفاده و تصرف در ملک مذکور ، لازم است يک مرجع قانوني 
با تصدي موقت اموال نسبت به تهيه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعيين شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقيقي و يا حقوقي محافظت نموده و مانع تضييع آن شود 
لذا دادگاه با استناد به تبصره هاي مواد 10 و 20 اصلاحيه آيين نامه نحوه رسيدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي قرار سرپرستي نمايندگي ستاد اجرائي فرمان حضرت امام 
)ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام ميدارد بر اساس اين تصميم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات و تا زمان صدور راي دادگاه صالح در ماهيت موضوع و تعيين 
تکليف قطعي مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظايف قانوني خود اقدام و گزارش اقدامات خود را مستمرا به اين دادگاه ارائه نمايد . مقرر است دفتر مراتب به ستاد اجرائي فرمان 

حضرت امام )ره( نمايندگي هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانوني و ارائه گزارش دادگاه وفق ماده 10 قانون صدر البيان تصميم بعدي را اتخاذ نمايد.

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه

مختار صادقي-  رئيس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

گروه شهرستان // نماینده مردم شرق هرمزگان 
در مجلس شورای اســلامی گفت: طرح انتقال 
موقت آب از خط جکدان به روستای کوه حیدر 

بشاگرد با ۶۰ درصد پیشرفت درحال اجرا است.
 سید عبدالکریم هاشــمی در بازدید از این طرح 
افزود: خط انتقال موقت آب به طول ۳۰ کیلومتر 
از جکدان به کوه حیدر تا پایان سال به کوه حیدر 
می رسد.سید عبدالکریم هاشمی افزود: خط انتقال 
دائمی ۳۰ کیلومتــری آب به کوه حیدر نیز از دو 
سال قبل آغاز شده است و بیش از هشت کیلومتر 
از آن اجرا شــده است.وی گفت: این خط انتقال، 
آب هشت روستای کوه حیدر، درجک، براهنگ، 
کمدارک، بلبل آباد، کشــمیگی، درمورت و دهنه 

سهراب را تامین می کند.هاشمی افزود: 7۰۰ روستا 
در شرق هرمزگان مشکل تامین آب دارند.فرماندار 
بشاگرد نیز گفت: تصفیه خانه آب شرب بشاگرد 
در روســتای وی که از ســال ۹۸ آغاز شده، ۵۱ 
درصد پیشرفت دارد و برای تکمیل، ۳۰۰ میلیارد 
تومان اعتبار لازم است که با تکمیل آن تولید آب 
از هر ثانیــه ۳۰ لیتر به ۱7۶ لیتر افزایش می یابد 
و آب مورد نیاز روســتا های بشاگرد و بخشی از 
میناب را تامین می کند.یعقــوب دادالهی افزود: با 
تکمیل تصفیه خانه وی برای ۵۰ تا ۶۰ هزار نفر 
آب تامین می شــود و نیاز آبی شهرستان بشاگرد 
را برطرف می کند.عبدالهی سرپرست تصفیه خانه 
نیز گفت: ظرفیت تصفیه خانه بشاگرد ۱7۶ لیتر بر 

ثانیه است و تا پایان سال به پایان می رسد.رئیس 
شورای اسامی روستای کوه حیدر نیز گفت: مردم 
روستای کوه حیدر به صورت داوطلبانه در طرح 
آب رسانی مشــارکت دارند و روزانه ۱۲ نفر در 
بحث جابجایی لوله ها به صورت نوبتی و ۵ نفر هم 

در بحث پرس لوله ها کمک می کنند.
ابراهیم زارعی افزود: روستای کوه حیدر ۱۰ سال 
است که با بحران بی آبی روبه روست و اکنون با 
تانکر آبرسانی می شود.به گزارش خبرگزاری صدا 
و سیمای مرکز خلیج فارس؛ روستای کوه حیدر 
با حدود هزار و صد نفر جمعیت در بخش مرکزی 
بشــاگرد واقع است و ۲۶۰ کیلومتر با بندرعباس 

فاصله دارد.

 

گروه شهرستان //  مدیرعامل شرکت توســعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های کیش گفت: 
مسافران کیش روزهای شنبه، دوشنبه، سه شنبه و پنجشنبه می توانند به دبی و بالعکس سفر 

کنند. 
عزت الله محمدی در مراسم برقراری و ورود هواپیمای بویینگ 7۳7 از مقصد دبی، گفت: استمرار 

پرواز کیش به دبی و بالعکس با همکاری و تعامل بخش خصوصی و منطقه آزاد است.
او با اشاره به اتصال به شبکه بین المللی پروازی، افزود: با توجه به مطالعات انجام شده و برقراری 
این پرواز، درصدد هستیم در بخش جابجایی کالا با هزینه کمتر برای فعالان اقتصادی از فرودگاه 
بین المللی کیش استفاده شود.محمدی گفت: شرکت های هواپیمایی العراقیه نیز در شش ماهه دوم 
امسال پروازهای خود را برقرار خواهد کرد.مدیر شرکت هواپیمایی فای دبی در ایران، گفت: با 

برقراری پرواز کیش، نقاط تحت پوشش در ایران به هشت شهر رسیده است.
به گزارش ایسنا ؛ حمید قدیمی خاطرنشان کرد: پروازهای کیش به دبی با هواپیمای بویینگ 7۳7 
در دو نوع باصرفه اقتصادی و ویژه ارائه می شود و قیمت بلیت با صرفه اقتصادی ۳7۰ دلار است 

و قیمت های ویژه نیز در این پرواز در نظر گرفته شده است.

 برقراری پرواز کیش به دبی
 ۴ روز در هفته

نماینده مردم شرق هرمزگان خبر داد 

پیشرفت ۶۰ درصدی طرح انتقال آب به کوه حیدر بشاگرد 
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فروردین :
از نظر دیگران فردی بسیار محکم و قابل اتکا هستید، 
به ســختی می توان شما را شکست داد، اما سعی کنید 
از سخت گیری و جدیت بسیار زیاد در کارهایتان کم کنید، زیرا این 
کار باعث دلخوری برخی از همان کسانی می شود که شما را تحسین 
می کنند.سعی کنید بیشتر از همیشه از زندگی لذت ببرید و در مواجهه 

با دیگران روی عبوس خود را کنار بگذارید.

  اردیبهشت :
به توانایی های خود اعتماد داشــته باشید و خود را از 
لحــاظ ذهنی آماده کنید، زیرا امروز زمانی اســت که 
می توانید کارهای بزرگی را به انجام برساند.مطمئن باشید که اگر به 
خداوند متعال توکل کنید در لحظات ســخت و دشوار، او به یاری 
شــما خواهد آمد.از ایده هایی که در ذهنتان دارید استفاده کنید، زیرا 
آنها بسیار خلاقانه هستند و به کارهایتان کمک فراوانی می کنند.افراد 
خوبی در اطراف شما وجود دارند؛ اما باید شک و بدبینی را از خود 

دور کنید.

  خرداد :
امروز انرژی فوق العاده ای در خود احســاس می کنید، 
با برنامه ریزی درست از این انرژی بهترین استفاده را 
ببرید.در مسیر کاری خود تردید نداشــته باشید و اجازه ندهید که 
دیگران به شما جهت بدهند، سعی کنید بدون هیچ ترسی به راه خود 
ادامه دهید تا در زمینه شغلی پیشرفت کنید.وقت گذرانی با دوستانتان 
می تواند به بهترشدن حال شما کمک کند، پس وقت بیشتری را با آنها 

بگذرانید و انرژی های مثبت را از آنها دریافت کنید.
   تیر :

ایــن روزهــا بیش ازپیش به خودتــان توجه کنید و 
از افرادی که تلاش های شــما را زیر ســؤال می برند 
فاصله بگیرید.همیشه اولین قدم ها ســخت و ترسناک است، اما با 
اعتمادبه نفس کامل بر این ترس ها غلبه کنید و گام های بلندی به سوی 

اهدافتان بردارید.
  مرداد :

گاهی اوقات لازم اســت با نگاه کردن به اطرافتان به 
خوبی های زندگی توجه کنید و با فلسفه زندگی آشنایی 
بیشتری پیدا کنید.از به اشتراک گذاشتن ایده های خود 
با دیگران نترســید، زیرا امروز می توانید هر کاری را که می خواهید 
به خوبی به انجام برسانید.از کمک کردن به دیگران دست برندارید، زیرا 
این کار باعث می شود تا حس بهتری به خود داشته باشید و به خود 
افتخار کنید.از فرصت هایی که در این چند روز نصیب شما می شود 

عاقلانه استفاده کنید و به ندای قلب خود گوش دهید.

 شهریور :
با ایجاد یک حدومرز در محل کارتان باعث می شوید 
تا دیگران بیش ازپیش به شما دستور ندهند و از رفتار 
مهربانانه شــما سوءاســتفاده نکند.در تعطیلات پیش رو سعی کنید 
کارهای خانه خودتان را انجام دهید و برخی از احتیاجات خود که 
به آسانی رفع می شوند را تهیه کنید.اگر نیاز به حمایت دارید با عزیزان 
و خانــواده خود در میان بگذارید، این کار باعث می شــود تا حس 
خوبی در خودتان ایجاد کنید.برای انجام دادن کارهایتان اولویت بندی 

کنید و یک لیست تهیه کنید تا به ترتیب کارهایتان را انجام دهید.
 مهر :

اگر در رابطه احساسی خود فردی شکاک هستید سعی 
در کنترل آن کنید، زیرا باعث ایجاد ســوءتفاهم های 
بزرگ و خراب شدن رابطه خود خواهید شد.برای مشکلات به دنبال 
راه حل باشید و اجازه ندهید مشکلات بر شما غلبه کنند.کمی از غرور 
خود را کنار بگذارید و برای حل شدن چالش های زندگی تان از افراد 
متخصص کمک بگیرید.کمی در برابر اطرافیان خود قدرشناسانه تر 
رفتار کنید و بابت کارها و کمک هایی که برای شــما کرده اند از آنها 

تشکر کنید.
 آبان :

قدر تک تک لحظه های زندگی خود را بدانید، زیرا که 
شما احساسات خوبی را تجربه می کنید.مسائل را برای 
خود بزرگ نکنید و کمی ساده تر به زندگی نگاه کنید تا 
بتوانید آرامش بیشتری تجربه نمایید.انرژی خود را بالا نگه دارید و 
با دیدی مثبت به آینده نگاه کنید.ممکن است امروز افراد زیادی وارد 
زندگی تان شوند که وقت گذراندن با آنها می تواند حال روحی شما 
را بهبود ببخشد.برای داشتن آینده ای بهتر اهداف خودتان را مشخص 

کنید و با برنامه ریزی در مسیر قدم بگذارید.

   آذر :
اگر با فرزندان خود دچار چالش شده اید امروز بهترین 
فرصت است تا با آنها صحبت کنید و از آنها بخواهید 
درباره مشکلاتشان با شــما صحبت کنند.برای خانواده خود وقت 
بگذارید و اجازه ندهید آنها خلع احساســی خود را با افراد غریبه 
پر کنند، زیرا ممکن اســت فرد دیگری که با آنها هم کلام می شوند 
قابل اعتماد نباشد.با دیگران رفتار خوبی داشته باشید تا این کار شود، 

آنها نیز به شما احترام بگذارند.

 دی :
درباره آینده فکر کنید و تصمیم آخر خود را بگیرید، 
زیرا باگذشــت زمان ممکن اســت ذهن شما دچار 
آشفتگی های بیشتری شــود.برای داشتن آرامش کمی موسیقی های 
بی کلام گوش دهید و مدیتیشــن کردن را هرگــز فراموش نکنید.
احساســات خود را کنترل کنید و به دیگران اجازه ســو استفاده از 
احساس خود ندهید.پیشنهادهای با وســواس زیاد بررسی کنید و 

مراقب باشید بی گدار به آب نزنید.
بهمن :

شما فردی بااستعداد هستید؛ اما از تمام پتانسیل های 
خود اســتفاده نمی کنید و اعتمادبه نفس ندارید باآنکه 
می توانید آینده درخشانی برای خودتان بسازید.اگر سفری در پیش 
دارید حتماً تحقیقات لازم را انجام دهید و برای تمام روزهای سفر 
برنامه ریزی کنید تا بتوانید حداکثر لذت را ببرید.نســبت به شریک 
عاطفی خود شک و تردید را کم کنید نسبت به آن اعتماد پیدا کنید؛ 
زیرا عدم اعتماد می تواند به روند خرابی رابطه شما سرعت ببخشد.
اگر دچار آشفتگی ذهنی شده اید با پیداکردن اولویت های مهم خود 

به آن سروسامان دهید.

اسفند : 
امروز بهتریــن زمان برای مشــخص کردن اولویت ها 
و تکلیف زندگی خودتان اســت.اگر فکر می کنید در 
صورتتان نقصی وجود دارد؛ بهتر است از اقدام به هرگونه عمل زیبایی 
با یک مشاور صحبت کنید.با خواندن کتاب و انجام دادن مدیتیشن و 
یوگا به شناخت درونی خود برسید و به روحیه تان کمک کنید.برای 
موفق شدن یک موضوع را انتخاب کنید و تمام نکات مهم را درباره 

آن حرفه یاد بگیرید.
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به میزبانی باشگاه کشتی پاس انجام شدبه میزبانی باشگاه کشتی پاس انجام شد

تمرین مشترک کشتی گیران باشگاه های تمرین مشترک کشتی گیران باشگاه های 
بندرعباس و نی ریز فارس بندرعباس و نی ریز فارس 

گروه ورزشی // پیکارهای فصل جدید لیگ برتر 
استان هرمزگان  های  باشگاه  نوجوانان  فوتبال 
با حضور ۹ تیم در دو گروه پنج وچهار تیمی به 

صورت شرق و غرب آغاز شد.
به گــزارش خبرنگار دریا ؛ درایــن رقابت هادر 
گروه شرق تیم های میعاد هرمزگان، اتحاد ایسین، 
شــاهین مهر رودان و ستاره ســاحل  بندرخمیر 
ودر گــروه غرب خلیج فارس پارســیان، لمزان، 
 شــناور ســازی پی پشــت و امید توحید قشم 
 به صورت رفت و برگشــت بــه مصاف همدیگر

 می روند.
در هفته نخست لیگ برتر نوجوانان استان از گروه 
شــرق تیم های میعاد و شــاهین مهر رودان طعم 
شیرین پیروزی را چشیدند. دراین هفته تیم میعاد 
با درخشش امید علی تقی پور تیم نبرد بزرگ را 
شکست داد .و شاهین مهر رودان  مهمانش ستاره 

ساحل را با نتیجه ۶ بر2 از سر راه خود کنار زد.
میعاد هرمزگان ) 2 (          نبرد بندرعباس ) صفر (

گل: امیر علی تقی پور 2گل
داور: مصطفی بوکان، زینل بی زیره، و مهدی صفا 

داور چهارم رحیم رحیمی
 شــاهین مهر رودان ) ۶ (            ســتاره ساحل 
خمیر ) 2 ( گل هــا : امیر علی روز مزدی 2 گل 
، فرهاد زیر کوهی و مهــدی زنگیان ۳ گل برای 

شاهین مهر

ایمان یزدانی و مرتضی بلوچ برای ستاره ساحل
داوراســماعیل نجفی، علی غلامی و امیر حسین 

نجفی داور چهارم اسلام چینه
درهفتــه اول بــازی دراین گروه اتحاد ایســین 

استراحت داشت.
در ادامه بازی هادر گروه شرق تیم میعاد در دومین 
بازی خود تیم ســتاره ساحل را باتنها گل محمد 

امین جهازی شکست داد.
عبد الباسط درساره، محمد رسول ولبوث و ناطق 
کنعانیان و داور چهارم سیف الله بر کوهی بود. در 
بازی نبرد بزرگ و اتحاد ایســین که ۶ گل داشت 
تیم نبرد با گل های ســینا غلامــزاده، علی اصغر 

زارعی، عباس در توجانــی امیر محمد زارعی و 
جاوید مهدوی

با نتیجه ۵ بریک به پیروزی رسید تنها گل اتحاد 
ایسین را امیر احمد نورالدینی به ثمررساند.

در بازی دو تیم همشــهری امید توحید قشــم  و 
شــناور سازی پی پشت شــش گل ردو بدل شد 
که ســهم هریک ۳ گل بود.برای امید توحید قشم 
شیث شاهی، نواب راشدی 2 گل،  برای تیم توحید 
قشم گلزنی کردند و مهدی عزیزی ، یوسف بدوی 
و شاهرخ ایرانی گل های شــناور سازی به ثمر 
رساندند.مجتبی ســردابه ، زینل بی زیره و مهدی 

صفا داوران این دیدار بودند.

 گروه ورزشی // باشگاه کشتی پاس بندرعباس 
میزبــان یک دوره تمرین مشــترک در رده 
خردسالان و نونهالان با تیم هایی از بندرعباس 

و شهرستان نی ریز )باشگاه برادران زارع( بود.
 به گزارش خبرنگار دریا ؛ این تمرینات با حضور 
فعال و پرشور ۱۵0 ورزشکار در دو نوبت صبح 
و عصر در حضور مسئولان هیات کشتی استان 
آقایان؛ جلال نعیمی )رئیس کمیته کشتی استان(، 
یزدان شهبازی )دبیرهیات کشتی(، مراد عسکری 
)رئیس کمیته فنی(، نعیــم نعیمی )رئیس کمیته 
مربیان نونهالان(، مربیان باشگاه های بندرعباس 
و همچنین استقبال گرم خانواده های ورزشکاران 

برگزار گردید. 
تمرین مشترک کشتی گیران به سود رده های 

پایه است
مربی باشگاه کشــتی پاس، با اشاره به اینکه به 
دنبال ایجاد پیوند بین رده های نوجوانان، جوانان 
و بزرگســالان هســتیم، افزود: تمرین مشترک 
تیم های رده  پایه با بزرگســالان به سود کشتی 

است.
حمید بلوچ مسئول روابط عمومی هیات کشتی 
آزاد در رده های خردســالان و نونهالان درباره 
تمرینات مشــترک رده های پایه، گفت: به دنبال 

ایجاد پیوند بین رده های خردسالان، نونهالان و 
نوجوانان هستیم، این هدف شاید در گذشته به 
صورت کمرنگ دنبال می شد اما در شرایط فعلی 

یکی از هدف های اصلی  بنده به شمار می رود.
وی افزود: معتقدم با برگزاری تمرینات مشترک، 
کشتی گیران رده های پایه سود می برند، به عنوان 
مثال اگر کشتی گیری در رده قهرمانی کشور با 
کشتی گیران باشگاه های ما تمرین کند، این به نفع 
همه است چرا که کشتی گیران ما هم می توانند 
در کنار این قهرمانان به مرور تاکتیک و اجرای 
اصولی تر فنــون بپردازند که محک جدی برای 

آنان است. 
 بلــوچ با بیان اینکه در رده جوانان و نوجوانان، 
کشتی گیران در خیلی وزن ها یک یا دو سال و 
در نهایت سه سال اختلاف سنی دارند، تصریح 
کرد: تمرین یک کشتی گیر نوجوان با جوانان، او 
را برای حضور در رده های بالاتر که آخرین آن 
بزرگسالان است، آماده می کند و امیدوارم بتوانیم 

این مسیر را ادامه بدهیم و به هدفمان برسیم.
وی در پایان، گفت:از مربیان باشگاه پاس آقایان؛ 
نادر هلالی، رشید توحیدی، هاشم گلابی، وحید 
مرادی و محمد رســتمی که در کنار بنده هستند 

کمال تشکر را دارم.

 // ورزشــی  نســب-گروه  نارنجــی  حســین 
ســمینار  ، اســتان  فوتبــال  هیئــت  ســوی   از 

 دانش افزایی پیش فصل ناظران مسابقات، داوران و کمک 
داوران قوتبال هرمزگان برگزار شد.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســمینار دانش افزایی ناظران 
مســابقات فوتبال، داوران و کمک داوران فوتبال استان 
هرمزگان با حضور احمد  مرادی نماینده مردم  اســتان 
در مجلس شورای اســلامی، مظفر مهری خادمی نسب 
مدیــر کل ورزش و جوانان اســتان هرمــزگان، داوود 
رافتی دبیر کارگروه ســتاد استاندارد سازی ورزشگاه ها 
فدراســیون فوتبال کشــور ، قاســم رنجبریان رئیس 
هیئت فوتبال اســتان هرمزگان ، خانم دارا نایب ریئس 
هیئــت فوتبال هرمزگان، روح الله مــرادی مدیر احرایی 
باشــگاه پالایش نفت بندرعباس، عبدالســلام کریمیان 
مدیریــت  مجموعه موتورســیکلت کریمیــان ، احمد 
 فرامــرزی مدیریت تولیدی احســان کوهیج  و اعضای

 کمیته های هیئت فوتبال با تدریس عبدالمجید معماری 
مدرس رسمی فدراسیون فوتبال در محل سالن فردوسی 

شهرداری بندرعباس برگزار شد.
در این سمینار که ۱۳۵ نفر از داوران و ناظران مسابقات 
فوتبال حضور داشتند قاسم رنجبریان رئیس هیئت فوتبال 
هرمزگان  با ابراز رضایت از برگزاری این ســمینار گفت 
: توجه به آموزش و دانش افزایی بســیار  مهم است و به 
همین دلیــل آموزش یکی  از اولویت های هیئت فوتبال 

استان است.
رئیس هیئت فوتبال هرمزگان بیان داشت: توسعه ورزش 
فوتبال بدون آمــوزش لازم امکان پذیر نخواهد بود چرا 
که هر هزینه ای در زمینه آموزش، ســرمایه گذاری برای 

آینده است. 
رنجبریان با اشــاره به این که داوران اســتان هرمزگان 
از جایــگاه ارزنده ای برخوردار هســتند بیان داشــت 
:  داوران آقا و بانوان ما تمامی در ســطوح مســابقات 
فدراســیون فوتبال را قضــاوت می کنند امــا هنوز به 
جایگاه واقعی خود شــان در کشور نرسیده اند و ما باید 
کمک کنیم که این اتفــاق زودتر بیفتد و از کمیته داوران 

فدراســیون فوتبال خواستار اســتفاده بیشتر از پتانسیل 
داوری اســتان هرمزگان در سطح مســابقات کشوری 
شــد. وی ابراز امیــدواری کرد که با نــگاه مثبت کمیته 
 داوران ســهمیه داوری استان هرمزگان در نیم فصل دوم 
لیگ های برتر و یــک افزایش یابد.درادامه مظفر مهری 
خادمی نسب مدیرکل ورزش و جوانان استان هرمزگان 
گفت: هیئت فوتبال هرمــزگان از فعال ترین هیئت های 
ورزشــی اســتان اســت و این هیئت با رئیس کار بلد 
و کادری کــه در کنــار رئیس هیئت فوتبــال هرمزگان 
هســتند موفق شــده اند اتفاقات خوبی بــرای فوتبال 
هرمــزگان رقم بزنند. وی اظهار داشــت : هیئت فوتبال 
و کمیته های مختلــف آن واقعا به بحث آموزش ارزش 
 قائل هســتند و دوره های آموزشــی بســیار خوبی را 

برگزار کرده اند.
داوود رافتی دبیر کارگروه ستاد استاندارد سازی ورزشگاه ها 
فدراسیون فوتبال کشور و از داوران بازنشسته بین المللی 
 فوتبــال ایران که بــه منظور بازدید از ورزشــگاه های 
خلیج فارس و پی پشت قشم به بندرعباس سفر کرده بود 
به دعوت هیئت فوتبال و کمیته داوران اســتان در مراسم 
افتتاحیه سمینار دانش افزایی ناظران مسابقات و داوران 
حضور یافت و گفت: شما داوران سرمایه های اصلی فوتبال 
 هستید و باید مسوولان ورزشی قدردان تلاش های شما

 باشند. وی بیان داشت : حضور بنده در شهر بندرعباس 
به دلیل بازدید از ورزشگاه خلیج فارس برای بازی کردن 
تیم های پالایش نفــت بندرعباس در لیگ یک و یکی 
از  تیم های فولاد هرمزگان و شــهرداری بندرعباس در 
لیگ های دسته دوم است و امیدوارم که ورزشگاه خلیج 
فارس با زحماتی که برای آن کشــیده می شــود بتواند 
میزبان مســابقات لیگ یک و دو کشــور باشد. رفعتی 
گفت: همچنین بازدیدی از ورزشــگاه شناور سازی پی 
پشت قشــم برای بازی کردن در لیگ دو خواهیم داشت 
و امیدوارم که این ورزشگاه مشکلی برای میزبانی نداشته 
باشند. وی بیان داشت : متاسفانه شرایط ورزشگاه های 
ما در سطح کشور زیاد خوب نیست و از ورزشگاه آزادی 
 گرفته تا جاهای دیگر کشــور مشــکلاتی دارند که اگر

 می خواهیم واقعا فوتبال حرفه ای داشته باشیم اول باید 
به بحث زیرساخت های ورزشی به خصوص ورزشگاه 

های خود بپردازیم.
احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس شــورای 
اسلامی هم که از مهمانان ویژه سمینار دانش افزایی بودند 
گفت: هر کاری وقتی به اهلش ســپرده شود یقینا خوب 
پیش می رود.وی بیان داشــت : در حال حاضر مدیریت 
فوتبال هرمزگان به اهلش ســپرده شــده است و قاسم 
رنجبریان در این مدت نشان داده است که یک مدیر کار 

بلد و دلسوز برای فوتبال هرمزگان می باشد.
مرادی گفت: بدون تعارف می گویم هر جا که نیاز باشد 
حضور خواهــم یافت و برای رشــد و اعتلای ورزش 
هرمزگان و زیر ســاخت های آن از هیچ کوششی دست 

بر نمی دارم.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
صنایع را برای کمــک به ورزش پای کار آورده ایم و از 
مسوولان پالایش نفت بندرعباس هم به خاطر خرید امتیاز 

لیگ یک و شاد کردن دل مردم تشکر می کنم و از مسوولان 
 پالایش نفت  می خواهم در بحث بازســازی ورزشگاه 
خلیــج فارس تــلاش بیشــتری بکنند و همــان طور 
که کار را شــروع کردنــد با جدیت بیشــتر دنبال کنند 
تــا این ورزشــگاه که حق مــردم هرمزگان اســت که 
 بــازی نماینده خودشــان را در آن تماشــا کنند زودتر 

آماده شود.
قبل از شــروع ســمینار دانش افزایی داوران  و ناظران 
مسابقات مراسم رونمایی از لباس داوران  برای قضاوت 
فصل جدید مســابقات با حضور عبدالســلام کریمیان 
مدیریت مجموعه موتورسیکلت کریمیان و احمد فرامرزی 

مدیریت تولیدی احسان کوهیج رونمایی شد.
تدریــس این ســمینار دانــش افزایــی را عبدالمجید 
معماری مدرس رســمی فدراســیون فوتبــال و رئیس 
دپارتمــان داوری فوتبال هرمزگان بر عهده داشــت و 
 آخریــن قوانین داوری را به داوران حاضر در ســمینار

 بازآموزی کرد.

احمدمرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس:

رنجبریان یک مدیر کاربلد برای فوتبال هرمزگان استرنجبریان یک مدیر کاربلد برای فوتبال هرمزگان است

 آغاز پیکارهای فصل جدید لیگ برتر
 فوتبال نوجوانان باشگاه های هرمزگان

 گروه ورزشــی //  در چهاردهمین هفته از لیگ برترفوتبال ساحلی 
باشگاه های کشور، فولاد هرمزگان به دومین برد پی در پی خانگی خود 

در برابر پارس جنوبی بوشهر دست یافت.
به گزارش  خبرنگار دریا ؛  شــاگردان حمید رضایی پور در ورزشــگاه 
غدیر بندرعباس میزبان تیم پارس جنوبی بوشهربودند. در این دیدار مهیج 
وتماشــایی تیم فولاد با حمایت هواداران خود که یک صدا تیم خودرا 
تشــویق می کردند. بسیار پر شور و هدفمند بازی می کرد و همه فکر و 
ذکرش باز کــردن دروازه حریف بود. در وقت اول با وجود چند فرصت 
گلزنی نتوانســت دروازه حریف بوشــهری خودرا باز کند. در وقت دوم 
بازیکنان فولاد دست از حملات خود نکشیدند اما بر خلاف جریان بازی 
پارس جنوبی توســط مصطفی کیانی به گل رسید. فولاد بعد از دریافت 
 این گل صاحب یک ضربه پنالتی شــد، که ضربه علی میرشــکاری را 
دروازه بان پارس جنوبی مهار کرد.در وقت سوم فولاد چهره هجومی تری 
به خود گرفت وبا یورش بر سنگر دفاعی پارس جنوبی تا آستانه به ثمر 
رساندن گل پیش رفت وحتی صاحب دومین ضربه پنالتی شد که این بار 
بازهم دروازه بان پارس جنوبی ضربه آرش کرمی را مهار کرد فولاد برای 
رسیدن به گل فشار مضاعف به مهمان وارد ساخت و ابوالفضل شریف پور 

با ضربه دیدنی تور دروازه حریف رابه نشــانه گل به لرزه درآورد.اما این 
پایان کار نبود این بار موحد محمد پور با یک ضربه برگردان فوق العاده 
تماشایی برای بار دوم توپ را به تور دروازه پارس جنوبی چسباند و یک 
دقیقه بعد سوت پایان مسابقه با پیروزی ارزشمند فولاد هرمزگان به صدا 
در آمدو حمید رضایی پور و شاگردانش دومین برد پی در پی خانگی را 

با هوادارانشان جشن گرفتند.

دومین برد پی درپی خانگی فولاد هرمزگاندومین برد پی درپی خانگی فولاد هرمزگان
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استاندار هرمزگان تاکید کرد 

ساماندهی و بهبود محیط مدارس در فرصت باقی مانده 

گروه خبر // استاندار هرمزگان با اشاره به جای 
خالی هرمــزگان در جمع مدال آوران المپیک بر 
تدوین و اجرای برنامه جامع استعدادیابی ورزش 

دانش آموزی در استان تأکید کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا، مهدی دوستی ، در نشست 
شــورای آموزش و پرورش هرمزگان ضمن تبریک 
موفقیت صبا معصوم نیا دانش آموز موفق در کســب 
رتبه نخست کنکور تجربی، گفت: نظام آموزشی استان 
هرمزگان خودش را ثابت کرد و نشــان داد که با این 
ســاختار مدیریتی، مدیران، معلمان و زیرساخت های 
آموزشــی می تواند دانش آموز بااستعداد و پرتلاش را 
به رتبه یک کنکور برســاند.وی افزود: هرمزگان مرز 

کنکور را شکست و این موفقیت کسب شده، اعتماد به 
نفس دانش آموزان را تقویت نموده و در سال های آتی 
موفقیت ها افزایش پیدا خواهد کرد.دوستی عنوان کرد: 
کاری کنید که ارتباط خانم معصوم نیا با استان قطع نشود 
و حتــی به عنوان یک معلم افتخاری به دانش آموزان 
استان کمک کنند.استاندار هرمزگان با اشاره به مدت 
زمان کوتاه باقی مانده تا بازگشایی مدارس تأکیدداشت: 
از فرصت باقی مانده باید برای ساماندهی کلی مدارس 
و بهبود محیط مدارس استفاده شود و از همه فرمانداران 
می خواهیم با نظارت میدانی، رسیدگی به مسائل مدارس 
را در اولویت قرار دهند و فکر کنند که فرزندان خودشان 
در آن مدارس مشغول به تحصیل هستند.وی ادامه داد: 
آینده کشور، استان، شهر و روستاهای ما در گرو توجه 
به دانش آموزان اســت بنابراین دو هفته وقت گذاشتن 
برای تسهیل امور دانش آموزان سرمایه گذاری سراسر 
برد خواهد بود .مهدی دوســتی با اشــاره به برگزاری 
مســابقات المپیک و جای خالی هرمزگان در جمع 
مدال آوران المپیک نیز تصریح کرد: اداره کل ورزش و 
جوانان استان و معاونت تربیت بدنی آموزش و پرورش 

باید یک طرحی ده ساله را برای استعدادیابی ورزشی 
در مدارس و تربیت مدال آوران هرمزگانی برای المپیک 
تدوین کنند و باید اســتعدادیابی ورزشی برای تربیت 
قهرمانان از مدارس ابتدایی آغاز شــود.وی خطاب به 
فرمانداران گفت: مسیرهای پر تردد خودروهای شوتی  
در محورهایی که با تردد ســرویس های دانش آموزان 
تلاقی دارد باید به هر نحوی ایمن ســازی شود و در 
حوزه افزایش شرکت های حمل و نقل ویژه سرویس 
مدارس محدودیتی وجود نــدارد و اگر لازم بود باید 
انجام شود.دوســتی با اشاره به سرقت های موجود در 
مدارس هم تأکید کرد: اداره کل نوسازی مدارس استان 
باید بازنگری هایی در انتخاب مصالح مورد استفاده در 
مدارس داشته باشد و تا جایی که امکان دارد فلزات را 
از مدارس حذف کند.وی ضمن تاکید بر لزوم مداومت 
در برگزاری آزمون های شبه کنکور و شبه نهایی اظهار 
کرد: باید با برگزاری آزمون های مستمر از دانش آموزان 
ضریب تاثیر اســترس در کنکور و امتحانات نهایی را 
برای دانش آموزان به حداقل برسانید.استاندار هرمزگان 
طبق روال جلسات شورا روند برگزاری نشست های 

شوراهای شهرســتانی آموزش و پرورش را بررسی 
 و اظهــار کرد: همه مناطق باید خــود را به برگزاری 
۶ جلسه شورای آموزش و پرورش را تا پایان این ماه 
برسانند.وی در بررسی کمبودها و مشکلات هنرستان 
دریانوردی هرمزگان نیز گفت: تلاش ما بر این است که 
بتوانیم نیروهای متخصص سازمان بنادر و دریانوردی 
اســتان را از نیروهای بومی تأمین کنیم از این رو لازم 
است سازمان بنادر قیود سخت گیرانه در این حوزه را 
کنار بگذارد و همراهی بیشتری برای تربیت نیروهای 
متخصص در هنرستان دریانوردی داشته باشد .دوستی 
با تاکید بر لزوم تسریع در ساخت مدرسه انرژی اتمی 
بندرعباس بیان کرد: ضرورت دارد با تلاش بیشــتر 
همزمان با یکم مهر ماه سالروز بازگشایی مدارس این 
مدرسه به بهره برداری برسد.استاندار هرمزگان همچنین 
تاکید کرد: لازم است گزارش کاملی از ترک تحصیل 
کنندگان و اتباعی که در مدارس اســتان مشــغول به 
تحصیل هســتند یا ترک تحصیل دارند، آماده شود تا 
بتوانیم تصمیم گیری های درســتی در این حوزه ها نیز 

داشته باشیم.

گروه خبر//  محمد قویدل مدیرکل آموزش و پرورش 
استان هرمزگان به همراه اعضای شورای معاونین با 
حجت الاسلام و المسلمین عبادی زاده نماینده ولی 
فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس دیدار و 

گفتگو نمود. 
    به گزارش خبرنگار دریا، مدیرکل آموزش و پرورش 
استان هرمزگان ضمن ارائه گزارشی از اقدامات صورت 
گرفتــه در پروژه مهر گفت: کمبود نیروی انســانی و 
مشکل در جذب نیروهای بومی در آموزش و پرورش 
بشاگرد و جزایر استان از مهمترین چالشهایی بود که در 
زمینه عدم ماندگاری معلمان در این مناطق با آن مواجه 
بودیم که با پیگیریهای صورت گرفته موفق شدیم برای 
اولین بار در تاریخ آموزش و پرورش کشور ۳00 معلم 
به عنوان سهمیه خاص بشاگرد و جزایر استان جذب 
نماییم که انشاا... از نیمه دوم مهرماه در مدارس حضور 
پیدا خواهند کرد.قویدل با اشاره به ایجاد عدالت آموزشی 
در جزایر استان گفت: متاسفانه تا چند سال گذشته در 
جزایری همچون لارک ، هندورابی و لاوان مدرســه 
متوسطه وجود نداشت و دانش آموزان مجبور به ترک 
تحصیل بودند ولی خوشبختانه اکنون در همه این جزایر 
مدرسه متوسطه وجود دارد و دانش آموزان می توانند 
 با خیال آسوده ادامه تحصیل دهند.وی از اضافه شدن 
۴ مرکز آموزشــی جدید ۱2 کلاسه به شهرک پیامبر 

اعظم )ص( در طی 2 ســال اخیر خبــر داد و افزود: 
شــهرک پیامبر اعظم بندرعباس به عنوان شــهرکی 
با جامعه دانش آموزی بالا از نظر ســرانه آموزشــی 
وضعیت مناسبی نداشت که خوشبختانه طی دو سال 
اخیر ۴8 کلاس درس تقدیم دانش آموزان شده است 
و در مهرماه سال جاری نیز اولین هنرستان این شهرک 

افتتاح و به بهره برداری خواهد رسید.
* ایجاد هنرستانهای فنی و مهارتی بر اساس آمایش 

سرزمینی و متناسب با رشته های مورد نیاز استان
   مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان به کسب 
جایگاه نخست اســتان هرمزگان در کشور در ثبت نام 
دانش آموزان پایه دهم در هنرستانها در سال گذشته اشاره 

کرد و افزود: ایجاد هنرستانها در استان سهم قابل توجهی 
در کاهش آســیبهای اجتماعی ، اشتغال ،  کارآفرینی و 
ورود دانش آموزان به بازار کار داشته که به وضوح قابل 

مشاهده است.
* از ایجاد اولین هنرســتان تجارت کشــور در استان 
هرمزگان تا بهره برداری از ۴۰ کلاس درس در هرمزگان 

از محل مولد سازی املاک به عنوان اولین استان کشور
 وی با اشاره به راه اندازی اولین هنرستان تجارت کشور 
در استان هرمزگان با همکاری گمرک، اداره صمت و اتاق 
بازرگانی گفت:  با توجه به موقعیت جغرافیایی هرمزگان 
 و ظرفیت عظیم در ارتباط با کشــورهای همســایه، با 
راه اندازی این هنرســتان از ابتدای مهرماه گامی مهم در 

تربیت تجار موفق خواهیم داشت.قویدل ادامه داد: اولین 
دستگاه در کشور هستیم که توانستیم از محل مولدسازی 
املاک کشور، ۴0 کلاس درس را در ابتدای سال تحصیلی 
در شهرستان میناب تقدیم دانش آموزان کنیم که  اقدامی 
مهم در راستای رفع مشــکلات فضای آموزشی شرق 

استان و جمع آوری مدارس کانکسی است.
 * ایجاد مدرسه انرژی اتمی در بندرعباس گامی مهم 

در تامین نیروهای انسانی نیروگاه هسته ای سیریک
   این مقام مســئول با اشاره به ایجاد اولین مدرسه اتمی 
اســتان در بندرعباس گفت: اولین مدرسه انرژی اتمی 
اســتان به عنوان پنجمین استان پیشرو در این حوزه در 
بندرعباس در مهرماه سال جاری به بهره برداری خواهد 
رســید که گامی بســیار مهم در جذب نیروهای بومی 
 در صنایع اســتان هرمزگان اســت که بخش اعظمی از 
 نیروی انســانی نیروگاه هسته ای ســیریک از همین 

دانش آموزان متخصص جذب خواهد شد.
*  پیشگیری از آسیبهای اجتماعی در مدارس در قالب 

طرح نماد
   وی بــه اجرای اقداماتی در راســتای پیشــگیری از 
آسیبهای اجتماعی در مدارس اشاره کرد و افزود: طبق 
آمار دانشگاه علوم پزشکی با اقدامات صورت گرفته در 
قالب طرح نماد )نطام مراقبت و پیشگیری از آسیبهای 
اجتماعی( در سال گذشــته شاهد کاهش ۶0 درصدی 

آسیبهای اجتماعی بوده ایم.

بدنبال دریافت دغدغه دانشجویان دختر دانشگاه 
علوم پزشــکی هرمزگان،  این دغدغه به روابط 
عمومی این دانشگاه ارسال شد و پاسخ را ارسال 

کردند که هر دو متن را عینا منتشر می کنیم.
 # پــرداز   _ شــهریه   _ دختــران   * خوابــگاه_ 

علوم پزشکی_هرمزگان مسئولین دانشگاه علوم
  مسئولین دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان بعد از طی 
سالها که هزینه های خارج از عرف بابت اهدای  خوابگاه 
 دخترانه به دانشــجویان شــهریه پرداز دختر تحمیل
 می کردند در ماه های اخیر اذعان به انتقال دانشجویان 
دختر به خوابگاها ی متعلق به بخش خصوصی کرده اند، 
اما از ســوی بخش خصوصی خوابگاه هایی با شرایط 
بسیار بد شامل تعداد ساکنین غیر معقول وهزینه های بسیار 
گزاف پیشنهاد گردیده و باوجود عدم رسیدگی مسئولین 
مربوط به خوابگاه بخش خصوصی خواستار پرداخت 
شــهریه خارج از عرف یک میلیارد و هفتصد و پنجاه 
ریالی )۱7۵0000000ریال(از دانشــجویان به صورت 
رهن و اجاره شده اند.در چنین شرایطی عملا دانشجویان، 
خود را با وجود شروع ترم مهر از ۱7شهریور بی مکان و 
بلاتکلیف می دانند. همچنین با وجود پیگیری های پیاپی 
بسیاری از دانشجویان و اولیای آنان هیچ اقدامی از سوی 
مســئولین مربوطه صورت نگرفته که موجب دلسردی 
دانشجویان علوم پزشکی گردیده و عملا دانشگاه اقدام 
به اخراج دانشجویان دختر شــهریه پرداز ایرانی کرده 
تا خوابگاه ریحانه طبق شــایعات و اذعان خودشان به 
دانشجویان بین الملل پاکستانی یا به پرسنل دانشگاه اعطا 
شــود . خواهشمند است در چنین شرایطی که همه این 

افراد مستاصل هستیم صدای ما دانشجویان باشید.
*  جوابیه دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان درمورد 

خوابگاه دخترانه شهریه پرداز 
  به اطــلاع می رســاند مطابق آئین نامه اســکان، 

دانشجویان روزانه در اولویت اسکان در خوابگاه های 
دولتی و دانشجویان شــهریه پرداز در اولویت بعدی 
اســکان در خوابگاه های دولتی هستند و در صورت 
وجود ظرفیت دانشگاه می تواند نسبت به اسکان ایشان 
با اخذ هزینه تمام شده خوابگاه اقدام نماید و دانشگاه 
مجاز به مشــارکت مالی در اســکان این دانشجویان 
نمی باشــد. این درحالیســت که در تمام طول مدت 
اقامت ایشان در سال های مورد اشاره، این دانشجویان 
کمتر از ۳0 درصد هزینه تمام شــده خوابگاه خود را 
پرداخت نموده اند و درواقع دانشگاه نهایت همکاری 
را با دانشــجویان و خانواده های آنان داشته است.  به 
دنبال خارج شــدن یکی از خوابگاه های ارائه دهنده 
خدمات به دانشــجویان روزانه به دنبال مطالبه ملک 
توسط مالک محترم در اســفند ۱۴02 و با توجه به 
ورود دانشــجویان جدیدالــورود روزانه که از ابتدای 
مهر ۱۴0۳ جهت تحصیل در دانشــگاه حضور پیدا 
خواهند کرد و با توجه به اولویت اسکان ایشان مطابق 
آئین نامه های موجود، تصمیم به جابه جایی دانشجویان 
شــهریه پرداز از خوابگاه ملکــی ریحانه به بخش 
خصوصی گرفته شد.   لازم به ذکر است تمامی فرآیند 
انتخاب خوابگاه های بخش خصوصی با مشــارکت 
کامل دانشجویان و نماینده های ایشان در مدت ۶ ماه 
گذشته درجریان بوده و دانشجویان از تمامی مراحل 
انتخاب و تدارک خوابگاه ها گرفته تا هزینه تمام شده 
این خوابگاه هــا در جریان کلیه امور قرار گرفته و در 
جلســات مربوطه حضور پیدا نمودند.در حال حاضر 
چندین گزینه با شرایط مالی مختلف در بهترین مناطق 
شــهری که به جهت ایجاد امنیــت روانی خانواده ها 
انتخاب گردیده برای دانشــجویان درنظر گرفته شده 
است که ایشان می توانند با توجه به شرایط موجود از 
بین این خوابگاه ها انتخاب خود را انجام دهند. شرایط 
رفاهــی و امکانات در اختیار تمامــی خوابگاه های 
مذکور مطابق و منطبق بر آئین نامه های اسکان موجود 
و مشابه شرایط خوابگاه های دانشگاهی می باشد و در 
تفاهم انجام پذیرفته، بخش خصوصی ملزم به رعایت 
کلیه مفاد آئین نامه های خوابگاهی و انضباطی گردیده 
است.  معاونت دانشجویی و فرهنگی در کلیه فرآیندها 
همواره در کنار دانشــجویان است و با در نظر گرفتن 
دغدغه های فکری خانواده های دانشجویان پیگیرانه و 
مجدانه تمامی تلاش خود را جهت ایجاد شرایط رفاهی 
مناسب دانشجویان انجام داده و در ادامه نیز در اجرای 
قوانین بالادستی همواره خود را متعهد به ایجاد شرایط 
رفاهی و اقامتی مناسب برای این دانشجویان می داند. 

  معاونت دانشجویی و فرهنگی دانشگاه 
علوم پزشکی هرمزگان

دغدغه خوابگاه دختران دانشجو دغدغه خوابگاه دختران دانشجو 
و پاسخ دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان و پاسخ دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 

گزارش اختصاصی //  علیرغم اینکه در طول چند ماه اخیر، 
شاهد شهادت ۴0 هزار و اندی از مردم غزه و زخمی شدن 
صدها هزار نفر هستیم، اما جنبش مقاومت، همچنان زنده و 
پویاست و این بیانگر آن است که نتانیاهو به اهداف نظامی 

خود دست پیدا نکرده است.
   با توجه به استراتژی اسرائیل در طول ۶0 الی 70 سال گذشته 
می توان گفت که مهم ترین استراتژی های نظامی که در دستور کار 
اسرائیل قرار گرفته این است که بتواند جنگ ها را خیلی کوتاه کند 
و این جنگ ها را خارج از مرزهای خودش بکشاند باز هم این 
دو هدف تحقق پیدا نکرده است و جنگ همچنان طولانی شده 
و برعکس جنگ به داخل سرزمین های اشغالی و حتی در دل 
تلاویو و سایر شهرهای رژیم صهیونیستی کشیده شده است.طبق 
دکترین نظامی بنگورین، این چند موضوع به عنوان اســتراتژی 
نظامی اسرائیل در طول جنگ های مختلف وجود داشته است، 
اســرائیل در جنگ های ۱۹۶7 که کشورهای عربی را درو کرد 
توانسته بود جنگ را به خارج از مرزها بکشاند و مدت زمان آن 
را کوتاه کند، اما در جنگ نظامی با غزه، شاهدیم بعد از عملیات 
طوفان الاقصی، جنگ به داخل سرزمین های اشغالی کشانده شده 
و امروز رژیم صهیونیستی در ضعیف ترین وضعیت ممکن خود 
قرار دارد. وضعیت سیاســی جبهه مقاومت بسیار حائز اهمیت 
است، در شرایط کنونی، نتانیاهو و کابینه جنگ وی، دچار ضعف 
شــدید در حوزه سیاسی شده است چرا که امروز شاهد تشتت 
داخلی در رژیم صهیونیستی هستیم و هر روزه و هر هفته شاهد 
تظاهرات داخلی را بر علیه این رژیم منحوس مشاهده می کنیم 
که بسیار بی سابقه است و سبب شده که عملًا رژیم صهیونیستی 
و کابینه جنگ نتانیاهو این فشار را تحمل کند و توان خود را در 
دو جبهه بگذارد؛ یک جبهه خارجی که با محور مقاومت بجنگد 
و از طرفی دیگر، از بعد داخلی مجبور است با معترضین داخلی 
وارد نبرد و تنش شود که کاملًا بی سابقه بوده و سبب شده رژیم 
صهیونیستی به شدت به تحلیل برود، اما در عین حال شاهدیم 
محور مقاومت با روحیه کاملًا متحد و منسجم عمل می کند.امروز 
حزب الله لبنان به خوبی توانسته ارتش رژیم صهیونیستی را در 
مرزهای شمالی مهار کند، قســمت هایی از شهرک های شمال 
ســرزمین های اشغالی غیرقابل سکونت شده و تجهیزات مدرن 
رژیم صهیونیســتی مورد هدف نیروهای حزب الله واقع شده و 
سیستم های جاسوسی و راداری آنان و مراکز مهم امنیتی رژیم 
صهیونیستی مخصوصاً در عملیات اربعین که در یک کیلومتری 
شــهر تل آویو مورد تهاجم موشک ها و نیروهای حزب الله واقع 

شده، به معنای این است که وضعیت سیاسی رژیم صهیونیستی 
کاملًا نابسامان شده است.جبهه مقاومت به ویژه حماس، بعد از 
ترور شهید اسماعیل هنیه، شخصیتی را به عنوان جانشین ایشان 
انتخاب کرد که هم شخصیت سیاســی، نظامی و تحصیلکرده 
هســت و هم ضدیت وی با رژیم صهیونیستی برخلاف سایر 
گروه های فلسطینی، به شدت موضع گیری های متفاوت بر علیه 
سیاست های جنگ طلبانه رژیم صهیونیستی است که بیانگر آن 
است که حماس و جریان مقاومت به خوبی از لحاظ سیاسی بر 
موضوع احاطه و کنترل دارد.تحولاتی که در نظام بین الملل شکل 
گرفته؛ به ویژه اعتراضات عمومی که بر علیه رژیم صهیونیستی 
در کشورهای مختلف رخ داده است، در طول تاریخ ۶0 الی 70 
ساله گذشته بی سابقه است که این ها بتوانند یک افکار عمومی را 
بر علیه رسانه ای صهیونیستی ایجاد کنند که ملت ها بیدار شوند، 
امروز در اروپا و آمریکا، اعتراضات مهم و گسترده دانشجویی 
و اســاتید در قلب آمریکا و در مقابل کاخ و در دانشــگاه های 
مختلف شــاهد بودیم، هرچند که این نکته را باید مدنظر قرار 
دهیم که امپراتوری رسانه ای غرب بسیار قوی است در تعمیق 
افکار عمومی بسیار در غرب و در کل دنیا تلاش می کند.قاسم 
امینی، در گفتگو با خبرنگار ما، با تأکید بر اینکه بحث حقوقی و 
بین المللی جریان تحولات محور مقاومت و موضوع غزه بسیار 
حائز اهمیت است، اظهار کرد: امروز شاهد محکومیت های رژیم 
صهیونیستی در دادگاه های بین المللی به خصوص دادگاه بین المللی 
لاهه که آفریقای جنوبی موضوع را مطرح کرده بود، کشورهای 
دیگر نیز به این موضوع پیوســتند.وی در ادامه افزود: از طرفی 
هم شاهد ناکامی نظام های حقوقی و سازمان های بین المللی که 
در بعد از جنگ جهانی دوم بر اســاس منافع قدرت های بزرگ 
به ویژه قدرت هــای پیروز جنگ جهانــی اول و دوم )آمریکا 
انگلیس فرانسه و متحدانشان( بودند، امروز ضعف و ناکارآمدی 

این سازمان های بین المللی »شورای امنیت و سازمان ملل« را به 
خوبی شاهدیم.پژوهشگر مسائل سیاسی هرمزگان همچنین گفت: 
بنابراین می طلبد بر روی این قضیه مانور داده و آن را برجســته 
جلوه دهیم که این سازمان های بین المللی که مدافع کشورهای 
غربی بودند امروز تاریخ مصرفشان گذشته و به عبارتی، کارکرد 
آنان رو به اتمام اســت و نمی توانند پاسخگوی نیازهای جدید 
نظام بین الملل باشــند و قادر به مدیریت بحران های بین المللی 
و همچنین حل و فصل مشــکلات بین المللی نیســتند.مدرس 
دانشگاه هرمزگان در ادامه بیان داشت: ملت های آزادی خواه دنیا 
و کشورهای مســتقل باید به دنبال ایجاد سازمان های جدیدی 
باشــند که بتوانند حافظ منافع تمام مردم دنیا باشند و ابزارهای 
اجرایی و قدرت را داشته باشند تا بتوانند بحران های بین المللی را 
کنترل کنند امروز شورای امنیت کاملًا منفعل بوده و به جز چند 
جلسه که آن هم توسط کشورهای غربی وتو شده، هیچ دستاورد 
دیگری نداشته و هیچ اثری از آنان شاهد نبودیم که نشان می دهد 
آنان روز به روز ضعیف تر می شوند و نقش خودشان را از دست 
داده اند و این باید یکی از مهم ترین مطالبات ملت های آزادی خواه 
باشد.امینی با اشاره به نقش کشورهای اسلامی در رفع مشکلات 
جهان اسلام، گفت: جلسات کشورهای اسلامی در کنفرانس های 
حول محور غزه می تواند معضلات و مشکلات کشورهای جهان 
اســلام را حل و فصل کند و موضوع غزه یک پیوست خوب 
سیاسی، بین المللی، اعتقادی، ارزشی، حقوقی و اندیشه ای خواهد 
داشت که سازمان های دیگر نیز می توانند در کنار آن ایفای نقش 
کنند، سازمان هایی نظیر کشورهای اسلامی و یا کشورهای عدم 
تهعد امروز با اهداف فکری، اقتصادی و امنیتی در کنار یکدیگر 
باشند و از انسجام بیشتری برخوردار شوند البته محوریت آنها 
در دســت محور مقاومت باشد و امروز این ظرفیت و پتانسیل 

به خوبی شاهدیم.
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 گروه خبــر // رییــس مرکز ملی 
پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات 
وضع هوای ســازمان گفت: باتوجه 
پدیده آب و هوایی امسال پاییز دیرتر 
شروع و میانگین بارش کشور کمتر از 
میانگین بلندمدت پیش بینی می شود. 
    صادق ضیاییان درباره پدیده های آب 
و هوایی »ال نینو« و »لانینا« اظهار کرد: 
نوسان جنوبگان )انســو( دارای سه فاز 
است. نوســان جنوبگان در منطقه حاره 
و روی اقیانوس شکل می گیرد. مناطق 
حاره از ســواحل قاره آمریکا تا جزایر 
اندونزی امتداد پیدا می کند بنابراین پدیده 
نوســان جنوبگان در منطقه ای از جهان 
رخ می دهد و اثرات آن در نقاط دیگری 
جهان از آشکار می شود. به همین دلیل به 
آن »دورپیوند« می گویند. دورپیوندهای 
زیادی در ســطح جهان وجود دارد که 
یکی از آن ها »لانینا« است.او ادامه داد: 
تاثیر دورپیوندهــای دیگر روی  اتفاقا 

کشور ما بیشتر است. 
  جمع همه دورپیوندها با هم شــرایط 
آب و هوایــی فصــول ایــران را رقم 
می زنند. در اغلب مواقــع زمانی که در 
حال گذر از یک فاز »انِســو« به سمت 
فاز دیگرهستیم، شــرایط آب و هوایی 
کشورمان تغییر می کند. در حال حاضر 
از فاز مثبت یــا »ال نینو« در حال گذر 

به ســمت فاز منفی یا »لانینا« هستیم. 
در این شــرایط نمی توان تاثیر دقیق این 
جریان دورپیوند بر آب و هوای کشور را 
محاسبه کرد.رییس مرکز ملی پیش بینی 
بحران مخاطــرات وضع  و مدیریــت 
هوای ســازمان هواشناسی اضافه کرد: 
بر اساس مطالعات انجام شده از ابتدای 
بررســی تاثیر جریانات دورپیوند روی 
کشور، این جریانات در بهترین شرایط 
طی پاییز و زمســتان حدود ۶0 درصد 
بر وضعیت جوی کشور اثرگذار بوده اند 
بنابراین با احتساب این شرایط احتمال 
می رود پاییز در سال جاری دیرتر شروع 
شود و احتمال خشک بودن یا بارندگی 
اندک یا کمتر از نرمــال بودن میانگین 
بارش وجــود دارد. در کل انتظار داریم 
که مجموع بارش ها در فصل پاییز کمتر 
از میانگین ۳0 سال اخیر باشد.به گزارش 
ایسنا ؛ ضیاییان در پایان توصیه کرد: لازم 
است درجهت مصرف بهینه آب تلاش و 
از اسراف خودداری شــود. ما باید در 
مصارف آب چه در حوزه کشــاورزی، 
 چه حــوزه خانگی دقت کنیــم و این 
صرفه جویــی وارد فرهنگمان و نهادینه 
شود. ما کشوری هســتیم که سال های 
خشکمان زیاد است بنابراین باید مصرف 
آب را مدیریــت کنیم تا به مشــکلات 

بیشتری بر نخوریم.

امسال پاییز دیرتر شروع می شود؟


